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AK Parti 28.Dönem Çanakkale Milletvekili Adayları 
düzenlenen toplantı ile tanıtıldı. AK Parti'nin 14 Mayıs 
Seçimleri için belirlediği adaylardan Ayhan Gider, Jülide 
İskenderoğlu, Nazım Hikmet Keskiner ve Halil Zahit Mert'in 
katıldığı toplantıda seçim sürecine ilişkin değerlendirmeler 
de bulundular.  İskenderoğlu, “Çanakkale'miz, son 20 yılda 
adeta bambaşka bir kimliğe büründü. Şimdi sizden, 
Çanakkale'mize hizmetlerin, yatırımların devamı için, 
gelişimin ve istikrarın sürmesi için destek istiyoruz” 

derken. Ayhan Gider, “tek tek tüm vatandaşlarımızla 
görüşeceğiz. Sıkılmadık el, bakılmadık göz 
bırakmayacağız. Bu dönemde hiç birimizin küs olma 
özgürlüğü yoktur. Bu memleket büyük ve kıymetlidir. 
Bundan dolayı durmayacak koşacağız. 14 Mayıs akşamı ipi 
göğüsleyen biz olacağız. Çanakkale'de AK Parti'nin birinci 
parti olduğunu yine 14 Mayıs akşamı ilan edeceğiz” diye 
konuştu.
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Bülent 
Turan, 
“Hakkımızı 
  Helal Ediyoruz, 
  Sizler de 
  Hakkınızı 
  Helal Ediniz”

“Önceki Dönem Oyunuz Şöyleydi, 
  Böyleydi Diyenler Var”

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP), Çanakkale 
Milletvekili adaylarını tanıttı. MHP İl Başkanı 
Ali Tuğrul Yıldırım yaptığı konuşmada; 
“Sahada aktif bir şekilde çalışarak, 
Çanakkale'den nasipse bir milletvekili 
alarak süreci noktalayacağız. Önceki dönem 
oyunuz şöyleydi, böyleydi diyenler var. 

Arkadaşlar, siyaset döneminde incelenir. Bu 
husus önceki dönem öyle olabilir ama 
Milliyetçi Hareket Partisi her zaman 
güçlüdür. Bazı partiler gelip geçer ama 
Milliyetçi Hareket Partisi ilelebet devam 
eder. Bu gerçektir. Bu gerçeği herkes bilir” 
dedi.

BU DÖNEMDE HİÇ BİRİMİZİN 
KÜS OLMA ÖZGÜRLÜĞÜ YOKTUR 

Kepez Belediye 
Başkanı Birol Arslan 
“Hem Borcumuzu 
Azalttık Hem de 
Onlarca Yatırım Yaptık”
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“2 Aylık Süreçte 1 Milyon 
470 Bin Lira Tasarruf Ettik”
Çan Belediye Başkanvekili Harun Arslan, geçmiş 
dönemlerde çok tartışılan taşeron anlaşmasını sonlandırıp, 
çöp toplama ve yol süpürme işlerini belediyeye ait araçlarla 
yapmalarının ardından 2 aylık süreçte 1 milyon 470 bin TL 
tasarruf elde ettiklerini açıkladı.

8 Köşe yazıları sayfa 3'de

CHP'li İsmet Güneşhan, 
“Polemik Yapmayacağız, 
Yapacaklarımızı Anlatacağız”

ATA ittifakının Cumhurbaşkanı Adayı Sinan Oğan 

“Çanakkale'de Çok Daha 
  İyi Bir Noktadayız, Bizde 
  Yıpranmış Yüzler Yok” 

Kamu Kampüsünden 
Önce Esenler 
Bölgesine Hastane 
Yapılması Gerekir!

Kemal Kılıçdaroğlu, 
Çanakkale mitinginde açıkladı

“MUHARREM ERKEK 
  BAKAN OLACAK!” 7
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Semizoğlu, Meclis Toplantısında Konuştu,

“Sen Bunları Niye 
  Sorguluyorsun 
  Sen Belediye 
  Başkanı mısın 
  Diye Sorabilirler!”

ÇOMÜ Rektörlüğüne 18 Aday 8
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Meclis toplantısında konuşan Gezen, olası 
bir depremde Sarıçay üzerindeki 
köprülerin yıkılması durumunda şehrin 
Esenler tarafında bir tane hastanenin 
olmadığını hatırlatarak, “seçimlere sayılı 
günler kala Çanakkale Kamu kampüsü 
oluşturulacakmış. Neresi? Çanakkale'nin 
tam göbeği, Karayollarının olduğu yer.  
Deprem olup köprüler yıkıldığı zaman, 
şehrin Esenler tarafında bir tane 
hastanemiz bile yok. Bununla ilgili bir 
proje bekliyorduk, keşke bununla ilgili bir 
şey söyleselerdi” dedi.
Çanakkale Belediye Meclisi Nisan ayı 
toplantısı yeni binanın meclis salonunda 
yapıldı. Meclisin ilk dakikalarından 
itibaren deprem konusu ele alındı. 
Gündem dışı konuşan Çanakkale Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan, bir aylık 
çalışmaları değerlendirdi.

SARIÇAY'IN DİĞER 
TARAFINDA BİR HASTANE 
BİLE YOK
Başkan Gökhan'ın konuşmasının 
ardından söz alan CHP Grup Başkan Vekili 
Erdal Gezen, 50 bini aşkın kişinin hayatını 
kaybettiği ve bölgede hala çalışmaların 
sürdüğü depremlere değindi. Olası bir 
Çanakkale depremine de değinen Gezen, 
olası bir depremde Sarıçay üzerindeki 
köprülerin yıkılması durumunda şehrin 
Esenler tarafında bir tane hastanenin 
olmadığını hatırlattı. Gezen, “Millet ittifakı 
İl Başkanları, Valiliğe bir soru önergesi 
verdi.  Ve bu önergede Kızılay ve AFAD'ın 
neler yaptığı ile ilgili bir sürü soru yer aldı.  
Çanakkale'ye bir açıklama isteyen İl 
Başkanların sorularına yönelik bir 
açıklama dahi yapılmadı.  Çanakkale'de ve 
Kızılay gerçeği var Çanakkale'de ve ben AFAD boyutunda 
herhangi bir cevap alamıyorum.  Diyorlar ki 'İlgili Vali 
Yardımcısı izin vermeden açıklama yapamayız' diyorlar. 
Millet İttifakının dilekçesine verilmeyen cevap gibi.  Bir afet 
yaşandı ve Biz de Çanakkale için bir şeyler yapma 
çabasındayız.  Hala daha bu birimle Çanakkale'yi 
aydınlatmak için bir açıklama dahi yapmadı. Bin 50 tane 
konteyner varmış Ayvacık'ta 650 tanesi deprem bölgesine 
gönderilmiş  geri kalanı da hak sahiplerinde. Yani 
Çanakkale'de Şu anda  bir deprem olsa çadır var mı? Çadır 
stoğumuz var mı?  Konteyner var mı? Ne olduğu belli değil. 
Benim öngörüm bunların olmadığı yönünde. Olmadığından 
dolayı da cevap veremiyorlar. 
Çanakkale'de AFAD'ın depoları var. Bilginiz var mı bu 
depolar nerede? Çınarlı ve Saraycıkta. Allah Korusun bir 
doğal afet yaşadık  malzemelerin Çanakkale'ye gelebilmesi 
için arada sarıçay var ve burada 4 tane köprüden geçmesi 
lazım. Bu köprüler yıkıldığı zaman malzemelerin 
Çanakkale Esenlere gelmesi  saatler sürecek. Çanakkale'de 
bir kamu kampüsünden bahsediliyor.   Özellikle deprem 
sonrası büyük kentlerden gelenler Çanakkale'de yaşamak 
istiyor.  Dolayısı ile bu kent sıkışıyor. Biz 2014 yılında  bir 
meclis kararı almışı. Bu meclis kararında Kemelköy, Işıklar, 
Kurşunlu, Saraycık, Sarıcaeli ve Özbek köyü olmak üzere 
buraların imar düzeyinde  sınırların arttırılması ve mücavir 
alan boyutuna alınması yönünde bir karar alınmış. Bu 
karar Çanakkale Valiliğine de bildirilmiş. Ancak bu zamana 
kadar daha valilikten herhangi bir karar gelmedi.  Biz 
Çanakkaleliler olarak kentimizin kontrollü ve sağlıklı 
büyümesini istiyoruz ama köy halkımızın mağdur 
olmamasını sağlayarak önlemler almamız lazım. Bu kadar 
araç yoğunluğunun arttığı, kiralık konut sıkıntısının 

yaşandığı bu kentte bunlar bizim için önemliyken, bu 
kentte yaşamayan, belki hiç gelmeyen aynı Hamidiye 
Tabyalarındaki gibi hiç kimseye sormadan, seçimlere sayılı 
günler kala  Çanakkale Kamu kampüsü oluşturulacakmış. 
Neresi? Çanakkale'nin tam göbeği, Karayollarının olduğu 
yer.  Deprem olup köprüler yıkıldığı zaman, şehrin Esenler 
tarafında bir tane hastanemiz bile yok.  Deprem olduğunda 
özellikle sağlık konusunda bize çözüm getirecek bir tane 
birim yok.  Bununla ilgili bir proje bekliyorduk, keşke 
bununla ilgili bir şey söyleselerdi.  Böyle bir durumda ranta 
dayalı öngörüsüz bir şekilde böyle bir projeyi hayata 
geçirmek için kent kamuoyununda gündem yaratılmasına 
şiddetle karşıyız.
Sosyal Konutları konusu,  Esra Hanımlar hep bu konuyu 
gündeme getiriyor.  Biz de Bakan Kurum'un verdiği sözleri 
tekrarlıyoruz.  Kentsel dönüşüm kapsamında riskli yapı 
ilan edilip edilmemesi riskli yapıya döndürülmesi 
konusunda. Hatay'da dediler ki 6 tane mahallenin  riskli 
alan boyutunda olmasını biz iptal ediyoruz  dediler. Biz de 
diyoruz ki 'buraya yapın' ama hayır diyorlar burası riskli 
bina statüsünde.  Bakan Kurum'un 2019 yılında verdiği bir 
söz var ve bu sözün hayata geçmesini istiyoruz” dedi.

AK Parti itiraz etti 
CHP Belediye Meclisi Grup Başkan Vekili Erdal Gezen'in 
ardından söz alan AK Parti Belediye Meclisi Grup Başkan 
Vekili Esra Yüksel de konuşmasında ilk olarak Erdal 
Gezen'in deprem ile ilgili söylediği sözlere cevap verdi. Esra 
Yüksel “ Deprem bölgesinde yüz yılın felaketini gördük, 
depremle mücadelemizi gördük, olumlu yanlarımızı, 
olumsuz yanlarımızı gördük. Ama Türk siyasi tarihinde ilk 
defa acıdan siyasi çıkar çıkartmaya çalışan bir muhalif  

anlayışla karşı karşıya kaldık. Bölgedeki 
CHP'li Belediye Başkanların söyledikleri 
çok kıymetli. Bornuva Belediye Başkanı 
Mustafa İdol ' Bir Belediye Başkanı 'Devlet 
yok dedirtmem, devlet var, Ama öyle bir 
afet yaşandı ki bununla hiçbir güç baş 
edemezdi' demiş.  Hükümetin yaptığı her 
şeye rant gözü ile bakmanız bilinç altınızı 
ortaya çıkarıyor. Cumhurbaşkanımız 'bir 
yılda evleri teslim edeceğiz' dedi ve temeli 
atıldı,  kimse de çıkıp 'Sen 
tamamlayamazsın' demedi bu 
hazımsızlığın sebebi de bu. Hükümet 
yapınca 'Rant' diyorsunuz, yapmayınca 
'yetersiz kaldı' diyorsunuz.  Yapılan her 
çalışmayı rant olarak görmeniz, bilinç 
altınızdaki ranta olan eğiliminizden” dedi.

Sosyal Konutları Bu Hale 
Getiren Sizsiniz
Erdal Gezen'in Bakanı suçlamasına da 
yanıt veren Esra Yüksel,  sosyal konutların 
sürecin en başından beri aktif rol alan ve 
en etkili isimlerinden biri olan Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan'a dönerek “Sosyal 
konutlara gelince, birkaç kez dile getirdim 
Başkanım Bakana gitmeliydiniz.  'Böyle 
demiştiniz ben geldim' deseydiniz.  Onu 
demeden Bakan'ı suçlamayın, hakkınızı 
arayın.  Burada bize hesap sormayın, gidin 
Bakanlığa orada sorununuzu çözün.  Ama 
sizin çözemediğiniz Otopark bir de TOKİ 
takıntınız var.  Sosyal konutları bu hale 
getire 'TOKİ'yi sokmam' diyen siz siniz.   
Siz sorunlar yaratacaksanız hep birlikte 
çözeceksek niye o zaman siz orada 
oturuyorsunuz?”  dedi.

Müsebbibi Bakanlığınızdır 
Nokta
Sosyal Konutlar tartışmalarının 

alevlenmesinin ardından konuya giren  Belediye Başkanı 
aynı sertlikle Esra Yüksel'e cevap vererek “TOKİ'nin oraya 
musallat olması ile biz müdahil olduk.  Orada tek tek kat 
artışı veremezdik şimdi verdik, şimdi verdik. Neden? 
Çünkü alan bazında değil bina bazında kentsel dönüşüm 
yapabilirsiniz dedi Bakanlık.  O zamanlar kat artışı 
veremezdik çünkü bir proje olması gerekiyordu. Biz de 
yarışma ile projeyi belirledik.  Ondan sonra insanlar bize 
vekalet verdi.  Ama siz buna engel oldunuz ve Sosyal 
Konutların yapılmamasının Yegane Müsebbibi sizin 
bakanlığınızdır.  Bakanınız söz verdi o alanı da riskli alan 
ilan etmedi ve o binalar öyle kaldı nokta” dedi. 

Bizim Yardım Etmemize Gerek 
Kalmaması Lazımdı
Yaşanan deprem sürecine de değinen Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan, hala bölgeye Yardım gönderdiklerini dile 
getirerek “Biz devlet yok demiyoruz. Devleti temsil eden 
kurumların basiretsizliğinden, Orada devlet kurumların 
varlığı hissedilemedi.  Askerin zamanında müdahale 
etmemesi, madencilere müsaade edilmemesi,  oradaki araç 
ve gereçlerin kullanılması için izin beklenmesi, enkaz 
altında binlerce insanın ölmesine neden oldu.  Bu akşam 
(Perşembe) halen daha Çanakkale Belediyesinden 
Kahramanmaraş'a tır gidiyor.  Tırın içinde Çan 
Belediyesinin gönderdiği Hayvan yemi ve bizim de 
topladığımız gıda malzemeleri var.  İki aydır bizim artık bu 
konularda bir şey yapmamıza gerek kalmaması lazımdı” 
dedi.  

Kamu Kampüsünden Önce Esenler 
Bölgesine Hastane Yapılması Gerekir!
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AK Part�de Jül�de İskenderoğlu'nun 
m�lletvek�ll�ğ� görev�n� b�r dönem 
daha yürüteceğ�ne kes�n gözüyle 
bakılıyordu ve n�hayet�nde öyle de 
oldu. Asıl merak ed�len �se AK Part� 
Grup Başkanvek�l� Bülent Turan üç 
dönem kuralı gereğ� aday 
olmayacağını açıklaması sonrası 
yer�ne k�m geleceğ�yd�. Yer�ne gelen 
�s�m bell� oldu, Tarım İl 

Müdürlüğüyle bürokras�de göreve başlayan, İl Özel Genel 
Sekreterl�ğ� yapmış, 26.dönem m�lletvek�l�, AK Part� Çanakkale 
Beled�ye Başkan Adayı Ayhan G�der…
G�der, adaylığının açıklanması sonrası b�r röportaj verd�. O 
röportajdan altınızı ç�zd�ğ�m noktaları s�zlerle paylaşacağım. 
 “S�z�nle daha önce konuştuğumuzda n�yet�n�z var mı 
dem�şt�m yok dem�şt�n�z, b�r ay önce, b�r hafta önce de �sm�n�z 
yoktu, son üç günde �sm�n�z konuşulmaya başlandı. Neden 
temayüle g�rmed� d�yenler oldu, kafanızda var mıydı?”
“Bu Sadece B�r Görev Eklenmes�d�r”
S�yasetç�y�m, ondan önce de yönet�c�yd�m dolayısıyla şu dönem 
kafanda var mı kafanda vermed� bu doğru b�r tanımlama doğru 
b�r sorun olmadığını düşünüyorum. Bunların ben�m kafamda 
olmasına gerek yok zaten ben bunun �ç�ndey�m. Şu an genel 
merkez yönet�c�s�y�m, Tanıtım Medya Başkan yardımcısıyım. 
Ben s�yasetten ayrılmadım, zaten çalışmaya devam ed�yordum, 
bu sadece b�r görev eklenmes�d�r. 

“Adaylık Başvurusu Yaptın Yapmadın 
Bu Değ�l Mesele”
Ben part�n�n merkez yönet�m�nde görev alan b�r�s�y�m, 
m�lletvek�ll�ğ� adaylığı başvurusu yaptın yapmadın bu değ�l 
mesele… Bu dönemde bütün part�ler m�lletvek�ller� l�steler�n� 
merkez yoklamasıyla yaptılar. Yan� hâk�m nezaret�nde önseç�m 
yok bu çok uzun süred�r yok. 
Baktığınız zaman da b�z�m l�stem�zde özell�kle ben başka 
part�ler�n l�steler� hakkında yorum yapma hakkına sah�p 
değ�l�m. Dört k�ş�n�n dördü de yıllardır bu part�n�n �ç�nde olan 
çeş�tl� göre de bulunmuş arkadaşlarımız. Nazım H�kmet 
Kesk�ner, B�ga beled�ye başkan yardımcımız, daha öncek� yıllar 
yönet�mlerde görev alan çok sevd�ğ�m�z b�r kardeş�m�z. Hal�l 
Zah�t Mert, öncek� dönem Küçükkuyu beled�ye başkan 
adayımız çok çalışkan b�r �s�m.” 
 “Bülent Turan egemenl�ğ�nde geçen b�r dönem vardı o g�tt� 

ş�md� Ayhan G�der geld�. S�z geld�n�z ş�md� d�yorlar k�, şu 
görevden alınır, bu alınır seç�me böyle m� g�d�l�r?

“Bunlar Boş Duran Arkadaşların Boş 
Laflarıdır…”
Öncel�kle egemenl�k değ�l l�derl�k… 
“Onu ded�, bunu ded�y�” konuşmak Çanakkale'ye h�çb�r şey 
katmaz.  AK Part� dün kurumsal olarak nasıl hareket ett�yse 
yarın da aynı şek�lde hareket edecek. B�zde havadan �nme k�mse 
olmaz… 
AK Part� kurulduğu günden ber� memur s�yaset� yapmamıştır, 
doldur boşalt yapmamıştır. AK Part� göreve geld�ğ�nde 
Çanakkale'de yönet�c� olan arkadaşların b�rçoğu 65 yaş 
hadd�nden emekl� oldu, emekl� olduktan sonra farklı part�lerde 
s�yaset yapanlar oldu. Ama onları b�z görev yaptıkları dönemde 
şu part�l� bu part�l� bakmadık, bakmayız, Çanakkale'de s�yaseten 
görevden alınmış b�r tane adam yoktur. Bunlar boş duran 
arkadaşların boş laflarıdır…
“Part� �ç�ne b�r mesajınız olacak mı? Her dönem�n küskünler� 
olab�l�r o küskünler� ger� get�rmek �ç�n b�r adım atacak 
mısınız?”
“Bana küskün, part�ye küskün h�ç k�mse yok. Bülent Bey, Jül�de 
Hanım daha önce m�lletvek�ll�ğ� yapan arkadaşlarımız sahaya 
çıkacağız ve tüm teşk�latlarımızla çalışacağız, b�zde dağılma 
yoktur. Şu anda aday olmayan arkadaşlarımız da çalışacaklar 
belk� de en çok görev Bülent Beye düşecek o bu süreçte en az 
b�z�m kadar çalışacaktır.”

“AK Part� B�r�nc� Part� Olacak!”
Seç�m süren�ne da�r de yorumlar yapan G�der, “AK Part� 
Çanakkale'de b�r�nc� part� olacak, �k� m�lletvek�l�n� rahatlıkla 
çıkaracağız ve Sayın Cumhurbaşkanımı Erdoğan yen�den 
seç�lecekt�r. Aks�n� konuşmak boş muhabbett�r” d�yerek net 
konuştu. 
Bu seç�m�n önem�ne de vurgu yaparak, “b�z�m v�zyonumuz 
Türk�ye yüzyılı, bu seç�mde �nsanlar sadece m�lletvek�ller�n�n 
k�m olacağını, cumhurbaşkanın k�m olacağına karar 
vermeyecekler. Bu seç�mde �nsanlar güçlü Türk�ye'n�n devamı 
mı yoksa yen�den vesayet s�stemler�ne dönüş mü onun karar 
verecekler. Ben �nanıyorum k� �nsanlarımız bağımsız güçlü 
Türk�ye'den ayrılmayacaklar. 
Çanakkale yakışan b�r seç�m yapmalıyız, kavga polem�k 
olmasın, d�ğer part�l�de k� arkadaşların da buna d�kkat 
edeceğ�ne �nanıyorum…

AK partide birçok önemli isim Bülent Turan ile birlikte üç 
dönem kuralına katıldı ve milletvekili adayı gösterilmedi. 
Turan milletvekili aday listelerinin seçim kurullarına 
verilmesi ile ilgili sürenin sonunda Sosyal medya 
hesaplarından mesaj yayımladı. 
Bir nevi veda mesajı olan bu mesajda 12,5 yıl 
milletvekilliği 7,5 yıl grup Başkanvekilliği yaptığını ifade 
eden Turan Çanakkalelilere “Hakkınızı Helal Edin” dedi. 
Turan veda mesajında şu cümlelere yer verdi. 
Hamdolsun, Lapsekili Demirci Sadettin'in oğlu olarak, 
milletimizin ve hemşerilerimizin teveccühüyle 12,5 yıl 
milletvekilliği, Partimizin aralıksız en uzun 7,5 yıl grup 
başkanvekilliği görevinde bulunarak milletimizin, 
hemşerilerimizin ve şehrimizin hizmetinde olduk. “Her 
ilin vekili olmak kıymetlidir; ama Çanakkale'nin vekili 
olmak bambaşkadır” dedik. Tüm gücümüzle Ankara'da 
Meclis ve Parti çalışmalarımızın yoğunluğuna, ağırlığına 
rağmen, her fırsatta şehrimizde olmaya çalıştık. 
Çanakkale'mizde duanızla en büyük yatırımlara şahitlik 
ettik. Çanakkale'miz; Köprüsünden tünellere ve yollara, 
OSB'lerden doğal gaza, okullardan hastanelere kadar son 
dönemin en büyük gelişim sürecini yaşadı. Partimizin 
takdiri olan üç dönem kuralı nedeniyle milletvekilliğini 
bırakıyoruz. Yeni Milletvekili Adaylarımız Ayhan Gider'e, 
Jülide İskenderoğlu'na, Nazım Hikmet Keskiner'e ve Halil 
Zahit Mert'e muvaffakiyetler diliyoruz. Adaylarımızın 
başarıları için var gücümüzle çalışacağız. 
Hemşerilerimize hizmet konusunda asla parti ayrımı 
gözetmedik. Her türlü projeye ve talebe omuz vermeye 
gayret ettik. Yeri geldiğinde çocuklarımızı, ailemizi ihmal 

edip tek derdimiz Çanakkale diyerek varımızı 
yoğumuzu, tüm zamanımızı ortaya koyarken tabii ki 
üzüldüğümüz zamanlar oldu. Şahsi hırslarından dolayı 
bize hak etmediğimiz ithamlarda bulunan siyasetçilere 
de sivil toplum kuruluşu temsilcilerine de onca 
yatırımlara ve gayretlere rağmen hiçbir olumlu 
haberimizi yapmayan, sürekli iftira atan 
gazetecilerimize de her adımımıza ön yargıyla yaklaşıp 
dedikodumuzu yapanlara da Partimizde beraber yol 
yürüdüğümüz halde, istedikleri, şahsi talepleri 
olmayınca bizi yarı yolda bırakanlara da hakkımızı helal 
ediyoruz. Allah büyük! Son Söz Kadirşinas 
Hemşerilerimize; Çanakkale'nin Bir Evladı Olarak 
Bugüne Kadar Şahsıma Gösterdiğiniz Sevgi Ve Teveccüh 
İçin Sizlere Müteşekkirim, Minnettarım. Sizler De 
Hakkınızı Helal Ediniz. Türkiye'nin daha da büyümesi, 
tarihi hedeflerine ulaşması için, Çanakkale'mizin daha 
da kalkınması ve güçlenmesi için omuz vermeye devam 
edeceğiz. Saygı ve muhabbet ile…”

CHP'n�n b�r�nc� sıra m�lletvek�l� adayı İsmet 
Güneşhan adaylığının kes�nleşmes� sonrası verd�ğ� 
�lk röportajdan d�kkat�m� çeken bölümler� 
yorumlarımı da katarak s�zlerle paylaşmak 
�ster�m. 
1962 Adıyaman Besn� doğumlu olan Güneşhan, 1972 
yılından bu yana Çanakkale'de �kamet ed�yor a�le 
ş�rketler� olan “Güneşhan Mob�lya” olarak hem üret�m 
hem de perakende mağazalarıyla uzun yıllardır t�caret 
yapıyorlar. 1988 yılından bu yana akt�f s�yaset yapan 
Güneşhan, CHP Gençl�k Kolları, Beled�ye Mecl�s 
Üyel�ğ�, İl Başkanlığı g�b� öneml� görevlerde bulundu. 
S�yaset�n dışında T�caret odası, Dardanel Spor g�b� 
b�rçok STK'da da görev aldı. 

“Karşı Grupta Olanlarla 
Hesaplaşır mı?”
Güneşhan'ı uzun yıllardır tanıyorum, �nsan �l�ş�kler� 
güçlü ve her kes�mle muhabbet� olan b�rçok CHP'l� 
“Beyaztürk'ün” aks�ne makul “sıradan, sen ben” g�b� 
b�r �s�m. Yazın b�s�kletle, mob�letle çarşı �ç�nde, 
köşedek� kahvede çayını �çerken görürsünüz. 
Şubat 2020'de �l başkanlığı görev�n� yürütürken, 
Met�n Üm�t Ural �le g�rd�ğ� yarışı �k� oyla kaybederek 
�l başkanlığı koltuğunu devretm�şt�. O dönem CHP 
�ç�ndek� gruplaşmaların en bel�rg�n olduğu dönemd�. 
Bugün adaylığı açıklanınca “Kılıçları çek�p, o gün 
karşı grupta olanlarla hesaplaşır mı?” d�ye 
sorulunca; 
“Ben�m s�yaset tarzımda kavga etmek yok. S�yasette 
gruplaşmalar olur bu normald�r aslında bu 
gruplaşmalar d�nam�zm açısından da faydalıdır ama 
öneml� olan o dengey� koruyab�lmekt�r. İk� oyla �l 
başkanlığını kaybett�m sonrasında bana oy vermeyen 
�lçelerle �l�ş�kler�m� daha �y� tuttum hatta onlar b�le bu 
duruma şaşırdı, kavga etmed�m bundan sonra da 
etmem.”

“Polem�k Yapmayacağız, 
Yapacaklarımızı Anlatacağız”
Genel seç�mlerde de aynı tarzı devam ett�receğ�n� 
özell�kle bel�rten Güneşhan, “Ülke olarak çok ağır b�r 
deprem geç�rd�k ve bu gerçeğ� d�kkate alarak çok 
d�kkatl� b�r d�l kullanmamız gerek�yor. Karşımızda 
rak�p olan �s�mler arkadaşlarımız, seç�m sürec�nde 
kavga etmeyeceğ�z, polem�k yapmayacağız, kend� 
yapacaklarımızı anlatacağız. Karşı tarafın da buna 
d�kkat edeceğ�n� düşünüyorum, cent�lmence b�r seç�m 
sürec� atlatacağız.”

“M�llet İtt�fakı Olarak 3 
M�lletvek�l� Çıkaracağız”
Seç�m sonucuna da�r beklent�s�n� de açıklayan 
Güneşhan, “S�yaset �dd�a �ş� ş�md� hang� part�ye 
sorarsanız �dd�alı tahm�nlerde bulunacaktırlar ama 
�nanarak söylüyorum k� b�z M�llet İtt�fakı olarak çok 
rahat b�r şek�lde 3 m�lletvek�l� çıkaracağız.”

CHP L�steler�nde Yeş�m Karadağ 
Sürpr�z�
CHP'de �lk �k�de İsmet Güneşhan'ın olmasına kes�n 
gözüyle bakılıyordu. L�stede asıl sürpr�z �se daha önce 
AK Part� İl Başkanlığı yapan ve sonrasında 
part�s�nden �st�fa ederek Gelecek Part�s� kurucuları 
arasında yer alan Yeş�m Karadağ'ın l�steye üçüncü 
sıradan g�rmes� oldu. Bu durumu eleşt�ren CHP'l�ler 
ve AK Part�l�ler var. Karadağ �le önümüzdek� günlerde 
b�r röportaj yapacağım ve bu sürec� kend�s�nden 
d�nleyerek s�zlere aktaracağım. 
Seç�m sürec�nde söyleyecek sözü olan tüm part�ler�n 
adaylarına bu köşe ve sayfalarımız açık olacak. 
Memleket�m�z �ç�n ş�md�den hayırlı olsun. 

AK Partili Ayhan Gider, “Bu Sadece Bir Görev Eklenmesidir”
CHP'li İsmet Güneşhan, 
“Polemik Yapmayacağız, 
Yapacaklarımızı Anlatacağız”

 “Hakkımızı Helal Ediyoruz, 
Sizler de Hakkınızı Helal Ediniz”
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Belediye Başkanı Birol Arslan hizmette 4. Yılına girdiği bu 
sene de yaptığı basın toplantısı ile Belediyenin mali ve 
genel değerlendirmesini yaptı. Belediyenin mali tablolarını 
paylaşan Arslan, “Bu kadar yatırım yapmışız. İçme suyu, 
atık suyu, yolları diğer bütün yapmış olduğumuz sosyal 
belediyecilik tüm masraflardan sonra 52 milyona düşmüş.  
52 milyona döviz cinsinden gidersek karşımıza gerçekten 
çok değişik rakamlar çıkıyor. Yani görev yürüttüğümüz 
süre içinde 10 milyon 236 bin 017 lira 98 kuruş borcu da 
ödemeyi başarmış durumda arkadaşlar. Sosyal 
belediyecilik budur” dedi.

KEPEZ YEŞİL ALANLARI İLE NEFES 
ALIYOR
Belediye Başkanı Birol Arslan, seçim çalışmalarında 
vadettikleri şeylerden biri de yeşil alan yaratmak olduğunu 
belirtti ve Kepezdeki yeşil alan çalışmalarına değinerek 
“Evet yeşil belediyecilik bizim zaten manifestolarımızın 
başındaydı. Bugüne kadar  yeşil belediyecilikle ilgili Kepez'i 
daha yeşil, daha nasıl  yeşil Kepez'i yaratabiliriz?  Ben ve 
arkadaşlarım, bürokratlarımız hep birlikte çalışıyoruz ve 
bu süreç içinde bin 605 ağaç dikimi gerçekleştirdik 
Kepez'de.  Bunu büyük bir çoğunluğu Hamidiye 
Mahallesi'nde yeni kurulan mahallede olmak üzere bin 605  
adet ağaç diktik. Plaj bölgesinde de çok ciddi bir ağaç 
dikildi. Yani üç dört yıl içinde bu ağaçlar büyüdüğünde  
hemşehrilerimiz  rahatlıkla denize girerken ağaçların 
gölgelerinde faydalanacaklar ve  pikniklerini yapacaklar. 3 
bin 175  adet bitki dikimi gerçekleştirmişiz ve 12 bin 110  
metre kare  çim serilmiştir. 4  bin 608 metrekare yeşil alan 
oluşturulmuştur ve bunları da oldukça ekonomik bir fiyata  
Kepez halkına hizmetine sunduk. Hamidiye mahallesi ve  
Boğazkent Mahallesi'nde ağaç dikimlerimi devam ediyor” 
dedi.

KEPEZ'İN ATIKLARI ENERJİYE 
DÖNÜŞÜYOR
 ÇAKAB ile yürütülen çalışmalar neticesinde Kepezde 
toplanan evsel atıkların enerjiye dönüştürüldüğünü de dile 
getiren  Başkan Birol Arslan “Katı atıklar enerjiye 
dönüşüyor.   Kepez'de 2022  yılında 11 bin 715  ton evsel atığı 
toplamışız ve bunun maliyeti de 9  milyon olarak biz 
ÇAKAB'a teslim etmişiz ve oradaki check-up da yapılan 
çalışmalarla  tüm bölgenin sadece kepesi değil tabii. 
Çanakkale  ÇAKAB  Üyesi Umurbey, Lapseki ve Çardak 
beldeleri. Ayrıca köyler Özel İdare olmak üzere 
Çanakkale'de toplanan tüm o katı atıklar enerjiye 
dönüştürülüyor. Burada da yatırımlar sonlandırılmak üzere 
bize  bu işin maliyeti de 9 milyon 67 bin liraymış” dedi.

BELEDİYEMİZİN YÜZDE 3'E YAKINI 
SOSYAL YARDIMLAŞMALARA GİTMİŞ
Belediye Başkanı Birol Arslan,  Belediyenin ihtiyaç 
sahiplerine yönelik yapılan sosyal yardımlaşmaların 
Belediye Bütçesindeki giderlerine ve yapılan yardımlara da 
değinerek “Sosyal belediyeciliği ben ve arkadaşlarım 
gerçekten çok önemsiyoruz. Dört yıllık süreçte 2 bin 623  
Aileye çift karttan  para yatırmışız. Her yıl başında bir kere 

olmak üzere ihtiyaç sahibi ailelere  yakacak yardımı yaptık. 
399 aileye her ay ekmek yardımı  Yapıyoruz.  Hiç kimse   
kim bu yardımdan kimler faydalandığını bilmiyor. Hani bir 
elin verdiğini, öbür el görmeyecek, bilmeyecek şekilde 
yardımlarımızı yapıyoruz.  Bunun yanında daha bir çok 
hizmet veriyoruz. Bunun maaliyeti de belediyemize  5 
milyon 163   bin lira olmuş. Şunu söyleyebilirim ki bu da 
yaklaşık bütçelerimizin yüzde 2,5'ine  tekabül ediyor. Yani 
Kepez Belediyesi'nin yaklaşık yüzde iki buçuk Yıllık bütçesi 
sosyal yardımlara gitmiş” dedi.
HAMİDİYE MAHALLESİNİ ÇANAKKALE'NİN EN REVAÇTA 
MAHALLESİ YAPTIK
Hamidiye Mahallesine yapılan yarırımları da değerlendiren 
Birol Arslan “Geldiğimizde Hamidiye Mahallesi yeni imara 
açılmış bir bölgeydi. Orada lüks siteler lüks apartmanlar 
yapılmış ama yol ve altyapılarda  büyük bir eksik vardı. 
Hızlıca biz oradaki o açığı yıl sonuna kadar  gerçekleştirdik. 
2019  yılının yıl sonunda yağmurlar başlamadan bitirdik ve 
79  bin 532  metrekare parke taş döşemişiz. 14  bin 510 
metre olup 21  bin 248 metre bordür. 6 bin dört 425  metre 
yağmur suyu hattı döşemişiz. Gerçekten Hamidiye 
Mahallesi bugün Çanakkale'nin en revaçta 
mahallelerinden biri haline getirdik.  Hamidiye 
Mahallesinin en Güzel Mahallesi bize  8  milyon 291 bin 
liraya mal oldu” dedi.

SUDAKİ SIKINTININ NEDENİ 
KUYULARIN ÇÖKMESİ
Başkan Birol Arslan “Göreve geldiğimizde yedi adet su 
kuyusu vardı Kepez Belediyesi'nin. Bu kuraklık sebebiyle 
üç adet su kuyusu kullanım dışı, ayrıca iki tane su kuyusu 
da çöktü. İhale ederek aynı parsellerin  içinde değişik 
noktalara o iki kuyuyu açtık. Bu arada da 11 tane de benim 
dönemimde ruhsat aldık. Şu anda 15 adet   su kuyusu 
hizmet veriyor. Bir 15 gün daha sizden zaman istiyorum. 
Beş tane kuyu  şu anda açıldı bitti. Elektrik hatları 
döşeniyor. Bir hafta  içinde onlar devreye girecek.  Şu anda 
su yetmediği için arıtmayı haftanın iki üç günü 
çalıştırabiliyoruz. Sorun zaten oradan geliyor. Ama  
kuraklıkla ilgili dünyanın su sıkıntısıyla ilgili 
yapamayacağım hiçbir şey yok” dedi.

HİZMETİ KEPEZ BELEDİYESİNDEN 
ALIYOR AMA HİZMET ÜCRETLERİ 
BAŞKA İLLERE GİDİYOR
Başkan Birol Arslan “2023  yılına geldiğimizde TÜİK 
verileriyle 31 Aralık 2022'de resmi nüfusumuz 35 bin 190  
oldu.  4 yıl içinde 7 bin 356  kişiyi Kepez'e taşınmış, 
ikametini almış. 2019 yılı benim geldiğim   Kepez'in su alanı  
11  bin 378'miş. Geldiğimiz  2023 yılında 8 bin 851hane  
gelmiş Kepez'e. Ama maalesef 7 bin 356  kişi ikametini 
taşımış. Dolayısıyla da yani hizmeti bizden almışlar. Kepez 
Belediyesi'nden almışlar. Ama bu İller Bankası pay 
bütçelerini başka noktalarda ki belediyelere ödemişler. Ben 
buradan Değerli hemşehrilerim, ikametlerinizi alın. Çünkü 
belediyelerin en büyük gelirlerinden bir parçası da İler 
Bankası gelirler.   Aile, iki nüfustan 16 bin. 25  bin nüfus 
dağıtmış Kepez'de.  Ama sadece yansıyan resmi olarak 7 
bin 300. Bu 17 bin olsaydı gerçekten her ay bize 1 milyon TL 
fazla gelir demektir” dedi.

 SOSYAL BELEDİYECİLİK BUDUR
Kepez Belediyesinin değişen mali tablosuna da değinen 
Kepez Belediye Başkanı Birol Arslan “31  Mart akşamı 
seçim bitti. 4 Nisan'da hep beraber buradaki arkadaşlarla 
birlikte gittik ve  görevimizi teslim aldık.  Görevi 
devraldığımızda dört Nisan 2019 tarihinde Kepez 
Belediyesi'nin kasalarını, varlıklarını, borçlarını, bankaların 
hepsini teslim alıp tutaraktan 62  milyon sekiz 881  bin 
liralık bir borç vardı. 31.03.2023 Cuma akşamı itibariyle 
Kepez Belediyesi'nin toplam borcu 52 Milyon 645 bin 332 
TL'ye düşmüş.   Bu kadar yatırım yapmışız. İçme suyu, atık 
suyu, yolları diğer bütün yapmış olduğumuz sosyal 
belediyecilik tüm masraflardan sonra 52  milyona düşmüş.  
52 milyona döviz cinsinden gidersek karşımıza gerçekten 
çok  değişik rakamlar çıkıyor. Yani görev yürüttüğümüz 
süre içinde 10  milyon 236 bin 017 lira 98  kuruş borcu da 
ödemeyi başarmış durumda arkadaşlar. Sosyal 
belediyecilik budur.  Göreve geldiğimizde biliyorsunuz 
branda yazdık. Biraz da bununla ilgili bazıları eleştirdi. Her 
yıl astım ve  bu da dördüncü brandamız. Kendi brandamı 
dağıtacağım. Kendi yaptığım işleri de” dedi.

HİÇ KİMSEYE AYRIM YAPMADIM
Birol Arslan “Dört yılda zor günlerden geçtik. Pandemi,  
ekonomik krizi hepsini birlikte üstesinden geldik. 
Hikmetlerden kıskanamadık. Hiç kimseyi ayrım etmedik. 
Hiç kimseyi, biz kişi çıksın desin ki başkan bana AKP'liyim, 
MHP'liyim, HDP'liyim, CHP'liyim diye ayrım yaptım. Bir 
kişinin kalbini kırmadım. Zenginliğimin farkındayım. 
Allah'ım bana bahşetti. Doğduğum topraklara belediye 
başkanı oldum. Bundan daha büyük. Ne zenginlik olabilir? 
Yani hizmet etmenin mutluluğu ve onurunu yaşıyorum” 
dedi.

Kepez Belediye Başkanı Birol Arslan 
“Hem Borcumuzu Azalttık 

  Hem de Onlarca Yatırım Yaptık”
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AK Parti 28.Dönem Çanakkale Milletvekili Adayları 
düzenlenen toplantı ile tanıtıldı. AK Parti'nin 14 Mayıs 
Seçimleri için belirlediği adaylardan Ayhan Gider, Jülide 
İskenderoğlu, Nazım Hikmet Keskiner ve Halil Zahit 
Mert'in katıldığı toplantıda seçim sürecine ilişkin 
değerlendirmeler de bulundular.  İskenderoğlu, 
“Çanakkale'miz, son 20 yılda adeta bambaşka bir 
kimliğe büründü. Şimdi sizden, Çanakkale'mize 
hizmetlerin, yatırımların devamı için, gelişimin ve 
istikrarın sürmesi için destek istiyoruz” derken. Ayhan 
Gider, “tek tek tüm vatandaşlarımızla görüşeceğiz. 
Sıkılmadık el, bakılmadık göz bırakmayacağız. Bu 
dönemde hiç birimizin küs olma özgürlüğü yoktur. Bu 
memleket büyük ve kıymetlidir. Bundan dolayı 
durmayacak koşacağız. 14 Mayıs akşamı ipi göğüsleyen 
biz olacağız. Çanakkale'de AK Parti'nin birinci parti 
olduğunu yine 14 Mayıs akşamı ilan edeceğiz” diye 
konuştu.

“Yeni Dönemde Hem Ülkemiz Hem 
Çanakkale'miz Hak Ettiği Yatırımlarla 
Bir Adım Daha Yükselecektir” 
AK Parti İl Başkanı Naim Makas, “Her bir dönem yeni bir 
iddia demek. Her bir dönem yeni bir heyecan demek. Biz 
inanıyoruz ki önümüzdeki dönemde de inşallah hem 
Türkiye'miz, hem Çanakkale'miz hak ettiği yatırımlarla, 
hak ettiği hizmetlerle inşallah bir adım daha ileriye 
gayret gösterecek ve bir adım daha ileride inşallah yeni 
bir seviyeyle karşılaşacağız hep beraber. Tabii bizler 
liderimiz dünya lideri Sayın Recep Tayyip Erdoğan'ın 
mihvandarlığında önemli işlere imza attık, Türkiye 
olarak. Sanayiden eğitimi, yüksek teknolojiden dış 
politikaya, tarımdan sosyal ve kültürel yaşama, 
savunma sanayiden mavi vatana kadar birçok 
kazanımlara imza attık. Türkiye'miz aslında yeni 
yüzyılına yeni girmiyor arkadaşlar. Türkiye'miz yeni 
yüz yılına bir önceki yüzyılın vermiş olduğu enerji ve 
kazanımlarla birlikte giriyor. Fakat maalesef ülkemizde 
bizler için değil sadece 81 milyon için, Türkiye için, 
Türkiye'den umudu olan mazlum coğrafyalar için. 
Bugün Türkiye'nin de bir kazanımı varsa herhangi bir 
konuda savunma sanayide biliyorsunuz. Birçok 
pazarımız var. Mavi Vatan dedik" ifadelerini kullandı.
Makas'tan sonra söz 4. Sıra adayı Halil Zahit Mert' 
verildi. Mert' de "1965 doğumluyum. Küçükkuyu 
Adatepe Köyü'ndenim. Evli, iki çocuk babasıyım. Halen 

zeytin zeytinyağı işiyle uğraşmaktayım. Dört kuşaktır 
ailem Atatepe Köyü'nde zeytincilikle uğraşmaktadır. Şu 
anda dördüncü sıra adayı olarak sizlere hitap ediyorum. 
2012 yılından bugüne Küçükkuyu Tariş Zeytin 
Zeytinyağ Kooperatifi Başkanıyım. Tarım Kredi 
Kooperatifleri, Balıkesir Birliği Bölge Birliği'nde denetim 
kurulu üyeliklerinde bulundum. Şu anda Çanakkale 
Ticaret Borsası halen meclis başkan vekiliyim" şeklinde 
konuştu.
Daha sonra konuşan 3. sıra Milletvekili Adayı Nazım 
Hikmet Keskiner, " 1976 Almanya doğumluyum. İlk, orta 
ve lise eğitimimi Biga'da tamamladım. İstanbul 
Üniversitesi Diş Hekimliği Fakültesi'nden mezunum. 
2005 yılından bu yana da partimizin çeşitli 
teşkilatlarında ve bir belediye başkan yardımcısı olarak 
görev yaptım. İnşallah biz de bu davadan sonuna kadar 
devam edeceğiz" dedi.

“Hizmetlerle ve Çalışmalarla Anılmak 
En Büyük Arzum”
“Uzun bir aradan sonra Gazi Meclisimizde Çanakkale'yi 
temsil eden bir kadın vekil olmanın avantajıyla, 
kadınlarımıza pozitif ayrımcılık yaparak mümkün 
olduğunca desteklemeye özen gösterdim” diyen 
İskenderoğlu; “Bu süreçte birçok kadın kooperatifi 
kurulmasını destekleyerek Çanakkale kadının el emeği 
ürünlerinin kıymetine değer kazandırmayı bir görev 
bildim. Bir yandan meclisteki, bir yandan ilk 3 yılımda 
Genel Merkez Kadın Kolları Genel Başkan Yardımcılığı 
görevimi yerine getirirken, her fırsatta Çanakkale'de 
olmaya, hem merkezde, hem ilçe ilçe, belde belde, köy 
köy gezerek tüm vatandaşlarımızın yanında olmaya, 
gönüllerine dokunup hatırlarını sormaya çalıştım. 5 
yıllık görev süremizin sonuna, anlımız ak, başımız dik, 
ancak yaşadığımız afet nedeniyle gönlümüz buruk bir 
şekilde ulaşmış olduk. Çanakkale için, hemşehrilerimiz 
için yaptığımız hizmetlerle ve çalışmalarla anılmak en 
büyük arzum” şeklinde konuştu.

“Çanakkale'mizin Cumhur İttifakı'na 
yine en güçlü desteği vereceğine 
inanıyorum”
İskenderoğlu sözlerini şu şekilde sürdürdü; “Şimdi hep 
birlikte yeni bir sürece gelmiş bulunuyoruz. Sadece son 
5 yıllık yatırım ve çalışmalarımızı bile saymakla 
bitiremedik. Çanakkale'miz, son 20 yılda adeta 
bambaşka bir kimliğe büründü. Şimdi sizden, 

Çanakkale'mize hizmetlerin, yatırımların devamı için, 
gelişimin ve istikrarın sürmesi için, Türkiye Yüzyılının 
Çanakkale Yüzyılı olması için, önceki dönem 
milletvekilimiz Ayhan Gider abimizle, Nazım Hikmet 
Keskiner ve Halil Zahit Mert ile bir kez daha destek 
istiyoruz. 14 Mayıs'ın hemen ertesinde deprem 
yaralarının sarılması ve Türkiye Yüzyılının inşası 
hedefiyle, yeni bir atılım başlatıyoruz. Bu atılımların 
başlangıcında, Çanakkale'mizin Cumhur İttifakına yine 
en güçlü desteği vereceğine inanıyorum.”

“14 Mayıs akşamı ipi göğüsleyen biz 
olacağız”
14 Mayıs akşamı AK Parti'nin ipi göğüsleyeceğini 
kaydeden AK Parti Çanakkale 1. Sıra Milletvekili Adayı 
Ayhan Gider; “TOGG çıkana kadar her gün başka şey 
söylediler, şimdi başka şeyler söylüyorlar. Doğal gaz 
konusunda da aynı şekilde. Dünyadaki hiçbir 
emperyalist güç, teknoloji e enerji savaşlarının 
yaşandığı günümüzde bize saldırmaktan vazgeçmez. 
Ayasofya'nın açılması bile bize nasip olmuşsa bu 
kolayca tarif edilecek bir şey değildir. Kuruluşundan bu 
yana ülkemiz ve yöneticilerinin nasıl saldırılar altında 
olduğunu çok iyi biliyoruz. 20 yılda ülkemizi ne kadar 
yükseltmiş olsak da bunu yeterli görmüyoruz. Türkiye 
yüzyılı kimlik siyaseti yerine birlik siyasetidir. İnkar 
yerine kucaklamadır. Çanakkaleli olarak yaptığımız 
yatırımlar saymakla bitiremeyiz. Köprü ve tünel 
hizmetleri 50 yıllık yapılan tüm icraatlardan fazla tutar. 
Vatandaşımızın talebi ne ise başımızın tacı olduğunu 
biliyor” dedi.

“Çanakkale'de AK Parti'nin birinci 
parti olduğunu yine 14 Mayıs akşamı 
ilan edeceğiz”
Çanakkale'de AK Parti'nin birinci parti olacağını dile 
getiren Gider; “Bu vatan bizim, hepimizin. Bu bayrak ve 
devlet hepimizin. Bu anlamda; tek tek tüm 
vatandaşlarımızla görüşeceğiz. Sıkılmadık el, 
bakılmadık göz bırakmayacağız. Bu dönemde hiç 
birimizin küs olma özgürlüğü yoktur. Bu memleket 
büyük ve kıymetlidir. Bundan dolayı durmayacak 
koşacağız. 14 Mayıs akşamı ipi göğüsleyen biz olacağız. 
Çanakkale'de AK Parti'nin birinci parti olduğunu yine 
14 Mayıs akşamı ilan edeceğiz” diye konuştu.

BU DÖNEMDE HİÇ BİRİMİZİN 
KÜS OLMA ÖZGÜRLÜĞÜ YOKTUR 
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Bakan Kirişci, tarımda planlı döneme geçileceğini 
belirterek, “Biz nerede ne kadar ne şekilde üretilmesi 
gerektiğine kamu olarak karar vermiş olacağız. 
Üreticilerimize alternatifler sunacağız ve onları 
yönlendireceğiz. Çünkü 1 yıl para kazanan ertesi yıl o aynı 
üründen zarar eden bir üretici olsun istemiyoruz. Bu 
risklerden üreticimizi kurtarmak istiyoruz. Planlı tarımın 
gereği olarak arz fazlası bir ürün yaşanmayacak” dedi.
Tarım ve Orman Bakanı Vahit Kirişci, Çanakkale'de bir 
otelde tarım sektörü temsilcilerinin katılımıyla 
gerçekleştirilen toplantıda yaptığı konuşmada, Kovid-19 
salgınıyla başlayan son yıllardaki süreçte tarımda, gıdada 
"milliyetçilik" kavramının öne çıktığını söyledi.
Son dönemdeki gelişmeler nedeniyle 9 kanunda 40 
maddede değişikliğe gittiklerini anımsatan Kirişci, "Şu 
anda ikincil mevzuatlar hazırlanıyor. Süratle uygulamaya 
geçirilecek." ifadesini kullandı.
Bakan Kirişci, geçen yıl 1 Eylül itibarıyla e-Devlet üzerinden 
Çiftçi Kayıt Sistemi (ÇKS) uygulamasını da hayata 
geçirdiklerini, tüm tarımsal faaliyetlerde bulunanların bu 
sayede uzağı yakın hale getirdiğini anlattı.
Kirişci, tarımda planlı dönem başladığını belirterek, şöyle 
devam etti:
Bu risklerden üreticimizi kurtarmak istiyoruz
"İnşallah Eylül 2023'ten itibaren bu dönemi resmen 
başlatmış olacağız. Şu anda ikinci mevzuat çalışmalarımız 
devam ediyor. Biz nerede ne kadar ne şekilde üretilmesi 

gerektiğine kamu olarak karar vermiş olacağız. 
Üreticilerimize alternatifler sunacağız ve onları 
yönlendireceğiz. Çünkü 1 yıl para kazanan ertesi yıl o aynı 
üründen zarar eden bir üretici olsun istemiyoruz. Bu 
risklerden üreticimizi kurtarmak istiyoruz. Planlı tarımın 
gereği olarak arz fazlası bir ürün yaşanmayacak. Bunu da 
sağlayacak olan, ikinci ayağı sözleşmeli üretim. Tarafların 
hukukunu gözeten, cayma hakkıyla ilgili haklarını da yine 
aynı şekilde koruyan ama caymanın da bedelini açık açık 
belirten bir düzenleme. Burada alım garantisi var. Burada 
fiyat garantisi var. Burada kesinlikle ve kesinlikle arz 
fazlası veya arz açığı gibi bir uygulamaya da muhatap 
kimse olmayacak."

Böylelikle Türkiye'de bir karış toprak 
boş kalmamış olacak
Kirişci, mülkiyet hakkı ile kullanım hakkını ayırdıklarını 
dile getirerek, "Mülk sahibi, mülk sahibi olmaya devam 
edecek, 2 yıldan fazla tarlasını, arazisini boş bırakanlara biz 
şunu diyeceğiz: 'Bak 2 yıl boş bıraktın ama bundan sonra 
boş bırakmaya devam ederseniz biz bu araziyle ilgili 
bilgileri alacağız. Burayı kiralamak isteyenlere kiraya 
vereceğiz. Kiradan elde edeceğimiz gelirleri de sizin 
hesabınıza aktaracağız.' Böylelikle Türkiye'de bir karış 
toprak boş kalmamış olacak." bilgisini paylaştı.
Orman köylülerine de değinen Kirişci, şunları dile getirdi:

"Kırsala dönüş, akıllı köyler"
Suyun önemine dikkati çeken Kirişci, "Tüm Türkiye'de 
önümüzdeki 5 yıllık sürede bütün sulama sistemlerini 
basınçlı sulamaya geçireceğiz. Allah bunu bize inşallah 
gösterecek. Bu, üreticimizin sudan daha fazla istifade 
etmesini, suyu daha verimli kullanmasını ve bu ülkenin su 
kaynaklarının da etkin kullanılmasını sağlamış olacak." 
dedi.
Etkinliğe, AK Parti Grup Başkanvekili Bülent Turan, 
Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu ve İl Başkanı 
Naim Makas, Tarım ve Orman İl Müdürü Erdem Karadağ, 
çiftçiler ve vatandaşlar katıldı.
Programın sonunda hibe desteğinden yararlanan 
Çanakkaleli üreticilere çekleri takdim edildi. 

Bakan Kirişci Çanakkale'de Konuştu
TARIMDA PLANLI DÖNEMİ EYLÜL 2023'TEN 
İTİBAREN RESMEN BAŞLATMIŞ OLACAĞIZ

“Önceki Dönem Oyunuz Şöyleydi, Böyleydi Diyenler Var”

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP), Çanakkale Milletvekili 
adaylarını tanıttı. MHP İl Başkanı Ali Tuğrul Yıldırım yaptığı 
konuşmada; “Sahada aktif bir şekilde çalışarak, 
Çanakkale'den nasipse bir milletvekili alarak süreci 
noktalayacağız. Önceki dönem oyunuz şöyleydi, böyleydi 
diyenler var. Arkadaşlar, siyaset döneminde incelenir. Bu 
husus önceki dönem öyle olabilir ama Milliyetçi Hareket 
Partisi her zaman güçlüdür. Bazı partiler gelip geçer ama 
Milliyetçi Hareket Partisi ilelebet devam eder. Bu gerçektir. 
Bu gerçeği herkes bilir” dedi.
Parti binasında düzenlenen aday tanıtım programına MHP 

İl Başkanı Ali Tuğrul Yıldırım, MHP Çanakkale Milletvekili 
Adayları Sıtkı Keçeci, Nahit Özkan, Hasan Babadağlı ile 
Fatih Şahin, ilçe başkanları ve çok sayıda partili katıldı. 
Programda, MHP Çanakkale Milletvekili Adayları Sıtkı 
Keçeci, Nahit Özkan, Hasan Babadağlı ile Fatih Şahin 
kamuoyuna tanıtıldı.
Yıldırım; “Milliyetçi Hareket Partisi her zaman güçlüdür”

“Önceki Dönem Oyunuz Şöyleydi, 
Böyleydi Diyenler Var”
MHP İl Başkanı Ali Tuğrul Yıldırım yaptığı konuşmada; 
“Aday belli, kararımız net diyerek Cumhurbaşkanımıza 
desteğimizi açıkladık. Sahada aktif bir şekilde çalışarak, 
Çanakkale'den nasipse bir milletvekili alarak süreci 
noktalayacağız. Önceki dönem oyunuz şöyleydi, böyleydi 

diyenler var. Arkadaşlar, siyaset döneminde incelenir. Bu 
husus önceki dönem öyle olabilir ama Milliyetçi Hareket 
Partisi her zaman güçlüdür. Bazı partiler gelip geçer ama 
Milliyetçi Hareket Partisi ilelebet devam eder. Bu gerçektir. 
Bu gerçeği herkes bilir” dedi.

“İnşallah Bu Sözleri, Onların Gözünün 
İçine Bakarak Söyleyeceğiz”
MHP Çanakkale 1. Sıra Milletvekili Adayı Sıtkı Keçeci ise; 
“Bu yolda elimizden gelenin en iyisini fazlasıyla yapmaya 
talibiz. Milletvekilliği nasip olur olmaz bunu bilmiyorum 
ama nasip olursa şunu istiyorum. Çanakkale'nin bir vekili o 
kürsüye çıksın, bu vatan hainlerinin gözünün içine 
bakarak, “bu toprağın altıda bizim, üstü de bizim. Altını biz 
şehit kanıyla ödedik, üstünü de hilale olan sadakatimizle 
ödedik” desin. İnşallah bu sözleri, onların gözünün içine 
bakarak söyleyeceğiz. MHP Çanakkale'den en az bir vekil 
çıkarırsa, Çanakkale için çok büyük bir gurur olacaktır. 

Çanakkaleli içinde çok büyük bir gurur olacaktır” diye 
konuştu.
MHP'nin diğer adayları Nahit Özkan, Hasan Babadağlı ve 
Fatih Şahin de açıklamalarda bulunarak, MHP'den 
Çanakkale Milletvekili Adayı oldukları için gurur 
duyduklarını ifade ettiler.

İYİ Partili Rıdvan Uz, Çan ve Yenice'de Seçmenlere Seslendi

“EVLADINIZA SAHİP ÇIKIN”
İyi Parti Çanakkale Milletvekili Adayları Rıdvan Uz ve Cengiz 
Yalçın, Çan'da vatandaşlarla bir araya geldi. İyi Parti 
Çanakkale 1. sıra Milletvekili Adayı Uz, Çanlı olan 2. sıra 
Milletvekili adayı Yalçın için hemşerilerinden oy istedi. 
Uz, vatandaşlara, "Çan olarak evladınıza sahip çıkın. Diğer 
partiler Çan'dan aday göstermedi. Biz İyi Parti olarak 
sizlerden parlamentoda Meral Hanıma, 
Cumhurbaşkanlığında da Kemal Beye oy istiyoruz. Yani bir 
oy Meral'e, bir oy Kemal'e" dedi.
Seçim çalışmalarına İyi Parti Genel Başkan Yardımcısı ve İyi 
Parti Çanakkale 1. sıra Milletvekili Adayı Rıdvan Uz, İyi Parti 
Çanakkale 2. sıra Milletvekili Adayı Cengiz Yalçın, İyi Parti 
Çanakkale İl Başkanı Selahattin Yıldızlar, İyi Parti Çan İlçe 
Başkanı Mustafa Kılıç ve İyi Partililer katıldı.
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Millet İttifakı cumhurbaşkanı adayı Kemal Kılıçdaroğlu, 
Çanakkale'de Millet Buluşması'na katıldı. Kılıçdaroğlu, 
"Kimin olursa olsun, halkın cebine hortum bağlıysa, onu 
keseceğim" dedi.
Millet İttifakı cumhurbaşkanı 
adayı ve CHP Genel Başkanı 
Kemal Kılıçdaroğlu ile 
cumhurbaşkanı yardımcısı 
adayları Ankara Büyükşehir 
Belediye Başkanı Mansur Yavaş 
ve İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem İmamoğlu, 
Çanakkale'de bir araya geldi. Üç 
lider kentte düzenlenen Millet 
Buluşması'nda halka seslendi.

YAVAŞ: KENDİLERİ GİBİ DÜŞÜNMEYEN 
HERKES TERÖRİST
Kürsüye ilk önce Mansur Yavaş, çıktı. Yavaş'ın “Her seçim 
bıktık artık, kendileri gibi düşünmeyen herkes terörist” 
sözleri, büyük alkış aldı.

İMAMOĞLU: GÜZEL GÜNLER 
YAKLAŞIYOR
Yavaş'ın ardından mikrofonu alan İmamoğlu, “Yağmur 
yağıyor. Yağmurda da ıslanacağız, pırıl pırıl güneşte de hep 
beraber güzel günlere adım atacağımız günler yaklaşıyor” 
dedi.
Yavaş ve İmamoğlu'ndan sonra kürsüye çıkan Kemal 
Kılıçdaroğlu, şunları söyledi:
– Bu ülkeye gerçek anlamda demokrasiyi getireceğiz, 
gerçekten de hiçbir çocuk yatağa aç girmeyecek, 
gerçekten de bu ülkeye işi aşı getireceğiz. Gerçekten de 
hiçbir anne çocuğunun beslenme çantasına ne koyacağını 
düşünmeyecek.

YAPMADILAR, EKSİK YAPTILAR
– Emekliler… Hiç merak etmeyin. 2015'ten bu yana 

emeklilere asgari ücret kadar ramazan ve kurban 
bayramında birer maaş ikramiye verilsin dedik. 
Yapmadılar. Eksik yaptılar. Göreceksiniz önümüzdeki 

kurban bayramında emeklilerin aylığı 15 bin 
lira olarak banka hesaplarına yatacak.

EN BÜYÜK ŞİKAYETİNİZ 
TORPİL, BİLİYORUM
– Hiçbir ailede yoksulluk sınırının altında 
gelire izin vermeyeceğiz. Her ailenin asgari 
gelir güvencesi olacak. Gençler en büyük 
şikayetinizin torpil olduğunu biliyorum. Ama 
size sözüm söz devlette liyakati 
sağlayacağız. Sözlü sınavı kaldıracağız. 

KPSS'den ne aldıysanız atamanızı yapacağız. Aşınız olacak, 
işiniz olacak. Çalışmanız için her türlü çabayı göstereceğiz. 
Sizin hayalleriniz Bay Kemal'in hedefi olacak.

TEK ADAM REJİMİNE KARŞIYIZ
– Biz tek adam rejimine karşıyız, bu ülkenin çıkarları için 
tek adam rejimine karşıyız. Milli Kurtuluş Savaşı'nı veren 
bir ülkeyi tek adama teslim edemeyiz. Bizim 
milliyetçiliğimiz onlarınki gibi lafta değil. Bizim 
milliyetçiliğimizi öğrenmek istiyorlarsa rahmetli Ecevit'e 
bakacaklar.

GATA'YI AÇACAĞIZ
– Dünyada hastanesi olmayan tek ordu bizim ordumuz. 
Hastanelerini ellerinden aldılar. Bir ordunun hastanesi 
yoksa ciddi sorun var demektir. Bir hafta. Bir hafta 
içerisinde GATA'yı açacağız, askeri hastaneleri açacağız. 
Şanlı ordumuza teslim edeceğiz.

AYRIŞMAYACAĞIZ
– Onlar ayrıştırmaya çalışıyorlar, biz ayrışmayacağız. 
Bayrağımızın altında bir olacağız. Ne yaparlarsa yapsınlar. 
Bakın hâlâ ne yapacaklarını söylemediler. Biz neyi nasıl 
yapacağımızı biliyoruz.

16 UÇAĞI SATACAĞIM

– İklim değişikliği var. Yaz aylarında Akdeniz havzasında 
ciddi yangınlar çıkabilir. Bunun için yangınları söndürecek 
uçaklara ihtiyacımız var. Size sözüm söz 16 
cumhurbaşkanlığı uçağını satacağım, yangın söndürme 
uçakları alacağım.

BEŞLİ ÇETELER BENİ İSTEMEZLER
– Amerika'ya, İngiltere'ye gönderdikleri paranın tamamını 
getireceğim. Beşli Çeteler beni istemezler. Sakın ha 
Kılıçdaroğlu olmasın derler. Beşli Çeteler değil beş binli 
çeteler olsa da kul hakkı yiyenden hesabını soracağım. Son 
kuruşuna kadar getireceğim o paraları ve milletimize 
vereceğim.
– Bir hafta içinde siyasi ahlak yasasını çıkaracağız. İş 
takipçiliği yapan, malı götüren milletvekili olmayacak. O 
defteri tamamen kapatacağız. O nedenle istemiyorlar Bay 
Kemal'i… Kimin olursa olsun, halkın cebine hortum 
bağlıysa, onu keseceğim. Hiç endişe etmeyin

Kimin olursa olsun, hepsini keseceğim!

Kılıçdaroğlu, Çanakkale'de İftar Buluşmasına Katıldı
“ELİNİZİ VİCDANINIZA KOYUP OYUNUZU ÖYLE KULLANIN”
Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanı ve Millet İttifakı 
Cumhurbaşkanı Adayı Kemal Kılıçdaroğlu, Çanakkale'de 
Barbaros Mahallesi'nde düzenlenen 6 bin kişinin katıldığı 
sokak iftarına katıldı.
CHP Genel Başkanı ve Cumhurbaşkanı Adayı Kemal 
Kılıçdaroğlu, burada yaptığı konuşmada şunları söyledi: 
-“Bugün bizim en çok ihtiyaç duyduğumuz şey adalet. Eğer 
bir çocuğumuz, bir evladımız yatağa aç giriyorsa, bilmeliyiz 
ki bu ülkedeki bütün çocuklar aç. Eğer bir aile elektrik 
borcunu ödeyemedi diye karanlıkta kalıyorsa, bilelim ki 
bütün aileler karanlıkta kalıyor. Dolayısıyla dayanışma 
kültürümüzü büyütmek, beraber olmak, birlikte olmak ve 
güçlü olmak zorundayız”
-“Sakın ola ki 'ya bu ayın 14'ünde, yani 14 Mayıs'ta benim 
işin yoğun, sandığa gitmeyeyim' demeyin. Sandığa gidin, 
oyunuzu kullanın. Tek istediğim bir şey var, elinizi 
vicdanınıza koyup oyunuzu öyle kullanın. Kul hakkı yiyene 
oy vermeyin arkadaşlar. Sevgili kardeşlerim, kul hakkı 
yiyene oy vermeyin”
-“Siyaset köşeyi dönme aracı değildir. Siyaset halka hizmet 
etme aracıdır. Halka hizmet ettiğiniz zaman büyürsünüz, 
halka hizmet ettiğiniz zaman görevinizi yerine getirirsiniz. 
O nedenle biz, halka hizmet etmeyi Hakk'a hizmet etmek 
gibi kutsal bir görev kabul ediyoruz”

CHP Genel Başkanı ve Millet İttifakı'nın Cumhurbaşkanı 
Adayı Kemal Kılıçdaroğlu, Çanakkale mitinginde CHP 
Genel Başkan Yardımcıları Ahmet Akın ve Muharrem 
Erkek'i yanına alarak "Unutmayın. Balıkesir'in ve 
Çanakkale'nin birer bakanı olacak" açıklamasıyla 
kabinesinde görev yapacak ilk isimleri duyurdu.

Kemal Kılıçdaroğlu, Çanakkale mitinginde açıkladı

“MUHARREM ERKEK 
  BAKAN OLACAK!”
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Çan Belediye Başkanvekili Harun Arslan, geçmiş 
dönemlerde çok tartışılan taşeron anlaşmasını sonlandırıp, 
çöp toplama ve yol süpürme işlerini belediyeye ait araçlarla 
yapmalarının ardından 2 aylık süreçte 1 milyon 470 bin TL 
tasarruf elde ettiklerini açıkladı.
Çan Belediyesi nisan ayı olağan meclisinde Başkanvekili 
Harun Arslan'ın paylaştığı ekonomik veriler ön plana çıktı. 
 Arslan, taşeron anlaşmasını sonlandırarak mülkiyet ve 
ruhsatları belediyeye ait olacak şekilde filoya dahil ettikleri 
hizmet araçlarıyla temizlik hizmetleri kapsamında 
sürdürdükleri çöp toplama ve yol süpürme çalışmalarından 
2 aylık süreçte 1 milyon 470 bin TL tasarruf elde ettikleri 
bilgisini paylaştı.

“BU BAŞARI HEPİMİZİN BAŞARISIDIR”
Başkanvekili Arslan konuşmasını şu sözlerle sürdürdü:

“Araçlar kendimizin olunca bu süreç çok da zor değilmiş. 
Bunu tek başıma yapmadım, yapamam. Ama bir araya 
geldiğimizde ne kadar güzel ve akıllıca işler 
yapabileceğimizin göstergesidir. Bu başarı hepimizin 
başarısıdır.”
Çan Belediyesi'nin 2022 yılı faaliyet raporlarına ilişkin 
görüşlerini aktaran Başkanvekili Arslan, 
“Bütün birimlerimiz 2022 yılı faaliyet raporlarını okudular. 
Öncelikle bu birimlerde çalışan işçisinden memuruna, 
ustasından müdürlerimize kadar yapmış olduğu 
katkılardan, vermiş oldukları bu kıymetli hizmetlerden 
dolayı kendilerine çok teşekkür ediyorum. Başarılarının 
artarak devam etmesini diliyorum ve istiyorum.”

“KREDİ ÇEKMEDEN, BORÇLANMADAN, 
YER SATMADAN…”
Başkanvekili Arslan, taşeron anlaşmasını sona erdirip, 
kendi öz kaynakları ve hibe yoluyla belediye filosuna dahil 
ettikleri araçlarla hizmet vermeye başlamalarının ardından 
nelerin değiştiğini ise şu şekilde aktardı:
“2023 Ocak ayının sonuna kadar çöp toplama ve yol 
süpürme işleri taşeron firma tarafından yapılıyorken, 1 
Şubat'tan itibaren bu hizmeti öz kaynaklarımız ve hibe 
yoluyla edindiğimiz araçlarımızla vermeye başladık. Altını 
çizerek belirtmek istiyorum ki, kredi çekmeden, 
borçlanmadan, yer satmadan, ücretini belediyemizden 
ödediğimiz ve hibe yoluyla bünyemize kazandırdığımız 
araçlarla işlerimizi yürütüyoruz. 
Peki birçoğu hibe yoluyla olmak üzere kendi bütçemizle de 
aldığımız araçlarımızla verdiğimiz hizmetle ne değişti? 

Bunun bilgisini paylaşmak istiyorum.  Uzun yıllardır çöp 
toplama hizmeti veren taşeron firma son 6 ayda ortalama 
800 bin TL fatura kesiyordu. 1 Şubat itibariyle dolu dolu 2 
aydır bu hizmeti kendi araçlarımıza verdik. 
Tüm araçlarımızda olduğu gibi temizlik işlerinde çalışan 
araçlarımızda da akaryakıt taşıt tanıma sistemi olduğu için 
2 aydan bu yana giderlerimizi özellikle takip ediyoruz. 
Temizlik hizmetimiz için şubat ayı akaryakıt giderimiz 80 
bin TL'ydi. Yanılma payımızın olmaması için bekledik ve 
mart ayı akaryakıt kullanımız da 83 bin TL olarak 
gerçekleşti.
Kendi araçlarımızla hizmetimizi aksatmadan, örneğin 
süpürge araçlarımız daha uzun süre çalışarak hatta tüm 
temizlik araçlarımız daha uzun süre çalışma saatiyle 
hizmet vererek, aylık net kârımız 735 bin TL'den, 2 ayda 1 
milyon 470 bin TL'ye ulaşmıştır. 
Buna belediyenin kazancı diyelim, Çan'ın kazancı diyelim, 
hepimizin kazancı diyelim. İnşallah bunu bu şekilde 
sürdüreceğiz. Tabii bunun kasamıza ve bütçemize, 
maliyetlerimize yansıması için biraz zamana ihtiyacımız 
olacak ama bunu bu faaliyet raporumuzda özellikle altını 
çizerek kamuoyuna ve kıymetli Çan halkımıza anlatmak 
istedim. 
Araçlar kendimizin olunca bu süreç çok da zor değilmiş. 
Hepimizin kazancı olduğu gibi bu başarı hepimizin 
başarısıdır. Bunu tek başıma yapmadım, yapamam. Bu 
durum, bir araya geldiğimizde ne kadar güzel ve akıllıca 
işler yapabileceğimizin göstergesidir. Katkıları için çalışma 
arkadaşlarımızı ve emeği geçenleri tek tek kutluyor, tebrik 
ediyorum.”

“2 Aylık Süreçte 1 Milyon 470 Bin Lira Tasarruf Ettik”

ÇOMÜ rektörlüğüne 18 aday

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi'nde (ÇOMÜ) Rektör 
Prof. Dr. Sedat Murat'ın görev süresinin sona ermesi ile 
adaylık başvuruları başladı. 18 Nisan'da yapılacak atama 
için 18 kişi adaylık başvurusu yaptığı belirtildi.
18 Nisan 2019'da Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan 
tarafından ÇOMÜ Rektörlüğü'ne atanan Rektör Prof. Dr. 
Sedat Murat, Prof. Dr. Yücel Acer'den devraldığı görevine 22 
Nisan 2019 tarihinde başlamıştı. Rektörler hali hazırda 4 yıl 
için atanıyorlar. Mevzuata göre en fazla iki dönem rektörlük 
yapılabiliyor. Dolayısıyla mevcut rektör Prof. Dr. Sedat 
Murat yeniden atandığı takdirde 4 yıl daha görev 
yapabilecek. Rektör Prof. Dr. Sedat Murat'ın yeniden aday 
olduğu da konuşuluyor.
comuhaber.com'un haberine göre; ÇOMÜ'ye rektör 
olabilmek için değişik üniversitelerde görevli 
akademisyenlerinde bulunduğu 22 adayın YÖK'e başvuru 
yaptığı öğrenilirken, adaylarla ilgili ön çalışmasını 
tamamlayan YÖK'ün de öne çıkan 3 ismi atama için 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'a sunmaya 
hazırlandığı öğrenildi.
ÇOMÜ kulislerine yansıyan bilgilere göre farklı 
fakültelerden birçok akademisyen rektörlük görevine talip 
oldu. Bunlardan bazıları ÇOMÜ Rektörlüğü'ne aday 
olduklarını basına duyururken birçok ismin aday olduğu 

üniversite kulislerinde 
konuşuluyor.  Uzun yıllar 
ÇOMÜ'de görev yapan Prof. 
Dr. Alper Şener rektörlük 
adaylığını ilk açıklayan 
isimler arasında bulunuyor. 
(Şener, hali hazırda İzmir 
Kâtip Çelebi Üniversitesi'nde 
görev yapıyor.) Yine aynı 
şekilde Siyasal Bilgiler 
Fakültesi Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Mustafa Görün'de 
adaylığını ilan eden isimler 
arasında bulunuyor.
ÇOMÜ Rektörlüğü'ne aday 
olduğu öğrenilen isimler 
şöyle:
Prof. Dr. Sedat Murat – 

ÇOMÜ Rektörü
Prof. Dr. Cüneyt Erenoğlu – ÇOMÜ Ezine MYO Müdürü
Prof. Dr. Muammer Karaayvaz - ÇOMÜ Tıp Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Abdullah Kelkit - ÇOMÜ Mimarlık ve Tasarım 
Fakültesi Öğretim Üyesi
Prof. Dr. Bülent Güven - ÇOMÜ Eğitim Fakültesi Öğretim 
Üyesi
Prof. Dr. Mustafa Görün – ÇOMÜ Siyasal bilgiler Fakültesi
Prof. Dr. Mehmet Mendeş - ÇOMÜ Ziraat Fakültesi Öğretim 
Üyesi
Prof. Dr. Mehmet Şahin - ÇOMÜ Lapseki MYO Öğretim 
Üyesi
Prof. Dr. Ahmet Erdem - ÇOMÜ Fen Fakültesi Öğretim Üyesi
Prof. Dr. Tevhid Ayengin – ÇOMÜ İlahiyat Fakültesi
Prof. Dr. İsmet Kaya - ÇOMÜ Fen Fakültesi Öğretim Üyesi
Prof. Dr. Mirza Tokpunar - ÇOMÜ İlahiyat Fakültesi Öğretim 
Üyesi –
Prof. Dr. Alper Şener –  İzmir katip Çelebi Üniversitesi
Prof. Dr. Mehmet Akbulut – Fırat Üniversitesi
Prof. Dr. Alim Yılmaz – İstanbul Medeniyet Üniversitesi
Prof. Dr. Yakup Yılmaz – İstanbul Medeniyet Üniversitesi
Prof. Dr. Ömer Dalman – Karadeniz Teknik Üniversitesi
Prof. Dr. Orhan N. (Soyadı tam öğrenilemedi)

Dardanos Orman Kampını 

İmara Açmışlar!
CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale Milletvekili 
Muharrem Erkek, mülkiyeti Orman Genel Müdürlüğü'ne 
ait Dardanos Orman Kampı'nın, Cumhurbaşkanlığı 
Kararnamesi ile konut alanı olarak imara açılmasına çok 
sert tepki gösterdi.
Bugün partisinin 28. Dönem Çanakkale Milletvekili 
Adaylarıyla birlikte düzenlediği basın toplantısında 
konuyu gündeme getiren CHP'li Erkek şöyle konuştu:
“Kazdağları, ormanlarımız ve sularımız tehdit altında. 
Saray iktidarı betona ve ranta saplanmış durumda. 
Çanakkale'de herkesin bildiği, herkesin çok sevdiği 
orman kampı var biliyorsunuz. Kıyıdadır, orman 
personeli kalır. Çanakkaleliler gidip denize girerler. 12 
Nisan tarihinde, daha 2 gün önce, Cumhurbaşkanlığı 
Kararnamesi ile burası imara açıldı. 2 gün önce Resmi 
Gazete'de yayınlandı. 1 ay sonra seçim var, ayıptır. 
Çanakkale Belediye'mize sormuşlar burayı, belediyemiz 
'Hayır yapamazsınız. İmar Kanuna aykırı' demiş. Bu sefer 
ne yapmışlar? Ellerindeki yetkiyi kullanmışlar. 
Özelleştirme kapsamına alıp, imar verip, konut alanı 
yapmışlar. Size söz veriyoruz yapamayacaklar. Bunların 
tek derdi rant!”
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ATA ittifakının Cumhurbaşkanı Adayı Sinan Oğan, Zafer 
Partisinin Çanakkale Millet Adayı tanıtım toplantısına 
katılmak üzere Çanakkale'ye geldi. Burada vatandaşlarla 
da buluştu. Burada bir konuşma yapan Oğan, 
“Çanakkale'deki durumu görünce zaten ümitliydik ama bu 
ümit çok daha fazla arttı.  Biz Türkiye'de yeni bir ekibiz. 
Yıpranmış yüzler bizde yok. ATA İttifakı olarak yerelde 
adaylarımıza baktığımızda, hepsinin pırıl pırıl üzerinde leke 
olmayan adaylarımızın olduğunu görüyorum. Bir oy Zafer 
Partisi'ne bir oy da Sinan Oğan'a” dedi.
Zafer Partisi, Adalet Partisi, Ülkem Partisi ile Türkiye İttifakı 
Partisi'nden oluşan ATA ittifakının Cumhurbaşkanı Adayı 
Sinan Oğan,  Zafer Partisinin Çanakkale Millet Adayı 
tanıtım toplantısına katılmak üzere Çanakkale'ye geldi. 
Burada vatandaşlarla da buluştu.

Çanakkalelilerin Bağrına Bastığını 
Görüyoruz 
ATA İttifakının Cumhurbaşkanı Adayı Sinan Oğan, Çanak 
Otelde düzenlenen Zafer Partisi Milletvekili  tanıtım 
toplantısına katıldı. Saygı Duruşu ve İstiklal Marşının 
ardından programda bir konuşma yapan ve 
Cumhurbaşkanı Adayı olarak yapılacak çalışmalara 
değinen Sinan Oğan “Çanakkale'yi çok iyi gördüm ve sizler 
de Çanakkale'de çok güzel bir ekip olmuşsunuz.  
Çanakkale halkı ile kucaklaşmış, Çanakkale halkının 
sevgisini kazanmışsınız.  ATA İttifakını oluşturan başta 
Zafer Partimiz olmak üzere, diğer tüm bileşenlerimiz 
Çanakkale'deki durumu görünce zaten ümitliydik ama bu 
ümit çok daha fazla arttı.  Biz acaba belli ilerde zorlanır 
mıyız diye düşünürken, gördüm ki biz Çanakkale'de çok 
daha iyi bir noktadayız bunlar da tabi ki siz il ve ilçe 
teşkilatlarımızın sayesinde.  O yüzden de buraya gelirken 
esnaf ziyaretleri gerçekleştirirken, biz yılların siyasetçisiyiz 
ve vatandaşlarımızın, esnafların yüzüne baktığımızda bizi 
ve teşkilatlarımızı nasıl kabul ettiğini anlayabiliyoruz.  
Çanakkalelilerin ATA İttifakı Cumhurbaşkanı Adayını 
bağrına bastığını görüyoruz bütün bunlar sizlerin 
sayesinde.  Bu yüzden teşkilatımıza tek tek teşekkür 
ediyor ve kutluyorum.

Çanakkale'den Yüksek Bir Netice 
Beklediğini İfade Etti
Ümit Özdağ hocamla biz bu yola çıktığımızda bütün 

Türkiye'yi gezme kararı aldık. 13 uçağımız olmadığı için iş 
birliği yapma kararı aldık. İş bölümünün gereği bugün ben 
burada sizin huzurunuzdayım. Sayın Özdağ ise İstanbul'da 
çalışmalarına devam ediyor Sayın Özdağ Çanakkale'den 
yüksek bir netice beklediğini ifade etti. Aynı neticenin 
sadece Milletvekili seçimlerinde değil 
Cumhurbaşkanlığında da olacağı kanaatindeyim. Biz 
Türkiye'de yeni bir ekibiz. Yıpranmış yüzler bizde yok. ATA 
İttifakı olarak yerelde adaylarımıza baktığımızda, hepsinin 
pırıl pırıl üzerinde leke olmayan adaylarımızın olduğunu 
görüyorum. Bir oy Zafer Partisi'ne bir oy da Sinan Oğan'a. 
Bir oy ATA ittifakına bir oy Sinan Oğan'a. Zaman zaman 
televizyon ambargolarıyla karşılaşıyoruz. Ama hiç önemli 
değil. Biz Ümit bey ile İstanbul'da broşür bile dağıttık” dedi.

Suriyelileri Göndereceğiz 
Suriyelileri gönderme konusundaki kararlılıklarını bir kez 
de Çanakkale'de vurgulayan Sinan Oğan, gerekirse zorla 
gönderileceklerini belirtti. Oğan, soğan açıklamalarını şöyle 
tamamladı; “Bizim en önemli vaatlerimizden birisi 
Türkiye'de 13 milyona ulaşmış sığınmacıların gönderilmesi 
olacak. Biz diyoruz ki gerekirse zorla da olsa göndereceğiz. 
Cumhurbaşkanları adayları içerisinde Türkiye'nin son 20 
yılında sayın Erdoğan, sayın Kılıçdaroğlu ve sayın İnce 
vardı. Tahterevalli gibi birisi bir tarafa diğer taraftaydı. Bir 
tek Sinan Oğan köhne siyaset temsilcisi değil aydınlık 
siyasetin temsilcisidir. Sayın İnce, Kılıçdaroğlu ve 
Erdoğan'dan randevu talep ettiğimde bazıları acaba ne 
oluyor diye düşünmeye başladılar. Ortada bir sorun var ve 
biz bu sorunu konuşarak çözmeliyiz. Biz cumhurbaşkanı 
adayları olarak konuşabilmeliyiz ki toplum da konuşabilsin. 
Türkiye'nin artık kamplaşmaya, birbirini kırmaya 
tahammülü kalmamıştır. Biz çok temiz bir dil kullanacağız, 
biz teröriste terörist diyeceğiz o ayrı bir konu. Bırakın onlar 
çamurun içinde debelenip dursunlar. Biz tolumun her 
katmanına ulaşabilirsek, insanların elini sıkabilirsek 
kazanabiliriz çünkü biz doğru yerde buluyoruz, doğru 
şeyler söylüyoruz, geçmişimizde karanlık tek bir nokta 
yok.
İnanıyorum ki her şey bize karşı. Parasal imkânlar bize 
karşı, devlet imkanları bize karşı, ulusal kartel medya bize 
karşı ama bizim onlardan bir farkımız, avantajımız var. 
Onları sabahtan akşama kadar medya gösterse de yeni ne 
gösterecekler? Anketlere dün baktım. Oyunu istikrarlı bir 
şekilde arttıran tek aday benim. Bunun yerelde de 
parlamento seçimlerinde de yansımaları göreceğiz. Bu 
seçimlerde sürpriz bekliyorum”
Yapılan Konuşmaların ardından aday tanıtımına geçildi.

Çanakkale'de Çok Daha İyi Bir Noktadayız, 
Bizde Yıpranmış Yüzler Yok 

Ezine'de Toplu İftar Coşkusu: 9 Bin Kişi Orucunu Birlikte Açtı
Ezine Belediyesi ilçede 9 bin kişilik toplu iftar etkinliği 
düzenledi. Belediye Başkanı Güray Yüksel, “Hem 
kültürümüzü yaşatmak, hem de birlik beraberliğimize 
katkı sağlamak açısından büyük ve güzel bir iftarımız 
oldu” dedi.
Ezine Belediyesi kapalı pazaryerinde düzenlenen 
etkinliğe, Ezine Kaymakamı Yunus Kızılgüneş, Ezine 
Belediye Başkanı Güray Yüksel, İl Genel Meclis Başkanı 
Nejat Önder, AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, 
AK Parti ve MHP'nin Çanakkale Milletvekili Adayları ve 
partililerin yanı sıra çok sayıda vatandaş katıldı.
Etkinlikte vatandaşlar ile bir araya gelen Belediye 
Başkanı Güray Yüksel, Geçmişe dair böyle nostaljiyi 
anımsatmak adına yaptığımız 9 bin kişilik güzel bir 
iftarımız oldu. Sağ olsun vatandaşlarımız da iftar 
etkinliğimize yoğun ilgi gösterdi. Hem Kur'an-ı Kerim 

Tilaveti, hem de çocuklarımız için gerçekten geçmişten 
günümüze gelen güzel ramazan etkinlikleri var. Manevi 

duyguların paylaşılması açısından güzel bir güzel bir 
iftar programı oldu” dedi.
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Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası 
(ÇTSO) Nisan ayı olağan meclis 
toplantısı yapıldı. Toplantıda 
Çanakkale'nin yerel sorunlarına 
dikkat çeken Başkan Selçuk 
Semizoğlu, “belediye binasının 
açılışı gerçekleşti, hayırlı olsun. 
Olmuşla bitmişle işimiz yok. 
Belediye binasının yeri yanlıştı 
dedik açıldı, Emniyet 
Müdürlüğümüzün binasının yeri 
yanlıştır dedik, yapıldı. Yapılanla da 
işimiz yok ama eski Emniyet 
Müdürlüğü binası ne olacak? 

Nedime Hanım Kız Meslek Lisesi yıkıldı, yeri boş duruyor o 
ne olacak? Bunların peşine düşmemiz lazım. Çünkü biz 
burada doyuyoruz, doyuruyoruz ve vergi veriyoruz. 
Çanakkale bizim için önemli, oturduğumuz koltuklar da 
çok önemli. Selçuk Semizoğlu sen bunları niye 
sorguluyorsun sen belediye başkanı mısın diye sorabilirler. 
Ben Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası Başkanıyım ve 
9.000'i aşkın üyenin temsilcisiyim. Üniversite 
kapandığında nasıl kafeci üyem sıkıntıya giriyorsa nasıl bir 
felakette turizmci ve otelci üyem sıkıntıya giriyorsa üyelere 
hizmet veren sağlayıcılar da sıkıntıya giriyor, herkes 
sıkıntıya giriyor” dedi.
Semizoğlu toplantıda şunları söyledi;

Sen Belediye Başkanı Mısın Diye 
Sorabilirler
Belediye binasının açılışı gerçekleşti, hayırlı olsun. Olmuşla 
bitmişle işimiz yok. Belediye binasının yeri yanlıştı dedik 
açıldı, Emniyet Müdürlüğümüzün binasının yeri yanlıştır 
dedik, yapıldı. Yapılanla da işimiz yok ama eski Emniyet 
Müdürlüğü binası ne olacak? Nedime Hanım Kız Meslek 
Lisesi yıkıldı, yeri boş duruyor o ne olacak? Bunların peşine 
düşmemiz lazım. Çünkü biz burada doyuyoruz, 
doyuruyoruz ve vergi veriyoruz. Çanakkale bizim için 
önemli, oturduğumuz koltuklar da çok önemli. Selçuk 
Semizoğlu sen bunları niye sorguluyorsun sen belediye 
başkanı mısın diye sorabilirler. Ben Çanakkale Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanıyım ve 9.000'i aşkın üyenin 
temsilcisiyim. Üniversite kapandığında nasıl kafeci üyem 

sıkıntıya giriyorsa nasıl bir felakette turizmci ve otelci 
üyem sıkıntıya giriyorsa üyelere hizmet veren sağlayıcılar 
da sıkıntıya giriyor, herkes sıkıntıya giriyor.
Çanakkale'mizin marka değerini yüksek tutmak 
zorundayız. Depremler de olur seçimler de olur hepsi biter. 
Her ay yapmamız gereken rutin ödemelerimiz var, Devlete 
karşı, ailemize karşı, kendi geçimimiz için yapmamız 
gerekiyor. Bu ödemeler için her sabah çalışmaya giden 
insanlarız. Ben bunları her ay anlatıyorum basın 
mensuplarımız sağ olsunlar geliyorlar. Söylediklerimin 
yarısından çoğunu yazamıyorlar onlara da hak veriyorum. 
Ben de çözümü görüşlerimi şahsi sosyal medya 
hesabımdan paylaşım yapmakta buldum. Belli bir üslupla 
ve doğruları söyleyerek ki hepsinin ispatı var. Bu benim 
şahsi sosyal medya hesabım ama tabii ki oradaki duygu ve 
düşünceler de 9000'i aşkın üyemizin istek ve talepleri 
doğrultusundadır.

Çanakkale'nin Kucağında Bir Kamu 
Kampüsü Gündemi Ortaya Çıktı
Niye Cumhuriyet İlkokulu'nu anlattım, niye Orduevini 
anlattım? O zamanlarda her sabah yürüyorduk uzunca bir 
mesafeydi.  Öyle bir araziydi ki orası yanında tarım arazisi 
Devlet Hastanesinin arazisi, düşünün halk bahçesine 
uzanan, Türkiye'de ve Avrupa'da eşi benzeri olmayan çok 
büyük bir park yapma fırsatı varken birden bir baktık 
Çanakkale'nin kucağında bir kamu kampüsü gündemi 
ortaya çıktı. Uzunca bir süredir var olan bir gündem. Biz 
buna katılıyoruz, vatandaş bütün resmi işlemlerini tek bir 
kampüs içerisinde kolaylıkla halledebilsin geniş bir yer 
olsun, geniş otoparkları olsun, geniş parkları olsun insanlar 
rahat rahat beklesin ama şehrin içinde olmasın. Bakın 

Belediye Binamız açıldı. O binada çalışacak olan kişi sayısı 
yaklaşık 500'ün üzerinde. Otoparkı ise 400 araçlık o da 
çizim üzerinde 400 araç oraya sığmaz.”

Otopark Sorunu Var
Çanakkale'nin ulaşım ve otopark sorunu olduğunu bir kez 
daha dile getiren Başkan Semizoğlu, isim vermeden 
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan'ı eleştirdi. 
Gökhan'ın 'Çanakkale'de trafik ve otopark sorunu yok' 
dediğini belirten Semizoğlu konuşmasını şöyle tamamladı; 
“ Kendisine tavsiyem gün içerisinde kendi kullandığı araç 
ile bir aile babasının ya da bir iş insanının gitmesi gereken 
resmi kurumlara gidip herhangi bir vatandaş veya iş insanı 
gibi işlerini halletmeye çalışsın. Bakalım bu Şehirde 
otopark sorunu var mı yok mu?
Bizim makam aracımız burada 4 yılı geçti. Km'si çok 
yüksek değil  birçoğu da şehir  dışı yolunda oldu.  Ben 
makam aracını  yalnızca şehir içinde  işim varsa 
kullanıyorum yoksa her yere kendi aracımla gidiyorum. 
Çünkü Şehir Merkezinde otopark yok. Bir gündem 
yaratmamız lazım. Biz kamu kuruluşlarının ortak bir 
binada olmasına karşı değiliz. Biz bunun yerine karşıyız. 
Eğer Çanakkale bir turizm şehri olacaksa eğer 
Çanakkale'nin refahını ticaretini, sanayisini konuşuyorsak 
bunları da konuşmamız lazım çünkü hepsi birbirine bağlı. 
Biz bunları yeni konuşmaya da başlamadık. ÇTSO olarak 
2019 yerel seçimlerinden önce yayınladığımız “ÇTSO 
İSTİYOR” başlıklı 17 maddeden oluşan bir manifestomuz 
vardı. Bugün onları da hatırlatmak isterim. Yeni hizmet 
binasına taşınan kamu kuruluşlarının boşalttığı binaları 
yıkalım ve Çanakkale halkının kullanımına açalım. Bu 
şehrin nefes almaya ihtiyacı var.

“Semizoğlu Sen Bunları Niye Sorguluyorsun 
  Sen Belediye Başkanı Mısın Diye Sorabilirler!”

Çanakkale Sessiz, Sedasız Ama Çok Hızlı Büyüyen Bir Şehir 

Ekonomik, sosyal ve kültürel alanlarda 
tecrübesi ve uzmanlığı ile marka 
olmuş uzmanların katılımı ile 
düzenlenen "ÇTSO Söyleşileri" 
pandemiden sonra yeniden başladı. 
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası ev 
sahipliğinde düzenlenen söyleşilerin 
yeni serisinin ilk konuğu “Yarın 
Ekonomide Bizi Neler Bekliyor?” içerikli konuşmasıyla 
İstanbul Topkapı Üniversitesi Rektörü, Ekonomist, 
Akademisyen ve Yazar Prof. Dr. Emre Alkin oldu. 

“ÇANAKKALE SESSİZ VE HIZLI 
BÜYÜYOR”
Türkiye'deki illerin büyüme oranları hakkında bilgi veren 
Prof. Alkin: “İnsanlar su kenarlarında nüfus yoğunluğu 
oluşturuyor. O yüzden Çanakkale'nin nüfusu köprünün de 
gelişi ile birlikte önümüzdeki yıllarda muhtemelen 
düşünülenin iki katına çıkacaktır. Depremden sonra 
oluşacak göç ile birlikte dinamizm değişimi, kültür değişimi 
olacak bu durumlara hazırlıklı olmamız lazım. Depremden 
önce de, 11 il ki bunların arasında 3 tanesi sanayici il olarak 
söylenebilir. Hiçbiri Türkiye Cumhuriyeti'nin kişi başına 
düşen milli gelir ortalamasının seviyesinde bile değilmiş. Eğer 
Çanakkale nerede diye merak ediyorsanız, Çanakkale 
buradaki en yüksek milli gelirin iki katı. Kişi başına düşen 

milli gelir 18 bin doların üzerinde Çanakkale'de. 
Bu rakamlar gösteriyor ki Çanakkale oldukça 
yüksek bir oranla, sessiz, sedasız ama çok hızlı 
büyüyen bir şehir” dedi.

“TARIM AÇISINDAN SIKINTIYA 
DÜŞECEĞİZ”
Tarım ve gıda fiyatları hakkında bilgi veren 

Prof. Alkin: “Tarım açısından sıkıntıya düşeceğiz. Hazırlıklı 
olalım. Enflasyon yakın zamanda düşer mi? Diye sorular 
geliyor. Cevap veriyorum, hayır. Öyle bir şey yok. Dünyada 
gıda fiyatları düşüyor, bizde düşmüyor. Bu fiyatların düşmesi 
için çok radikal değişimler gerekir. Onun için siyasetin 
değişmesi lazım” dedi.  

“2023'TE TÜRKİYE'Yİ BEKLEYEN 8 
ÖNEMLİ RİSK”
Türkiye'nin güncel ekonomik durumu hakkında bilgi veren 
Prof. Alkin, 2023 yılında beklenen riskleri; ABD'de Banka 
Batışlarının Devam Etmesi, Borç Krizleri, Rusya-Ukrayna 
İşgalinin Yayılması, Türkiye'nin Kredi Notunun «C» 
seviyesine inmesi, Pandeminin Yeni Bir Dalgası, Türkiye'nin 
İhracatının Seyri-Sınırda Karbon Vergisi -Küresel Resesyon, 
Türkiye'nin Kamu Açığı ve Dışlama Etkisi, Yaklaşan Seçim ve 
İç Siyasetteki Gerginliğin Yansımaları olacak şekilde 8 madde 
olarak sıraladı.

PROF. DR EMRE ALKİN'DEN UYARILAR VE 
TAVSİYELER
oluşturduğu uyarılarını sıralayan Prof. Dr. Emre Alkin, global 
ve ulusal ölçekte beklenen senaryoları, dış ticaret verilerini, 
emtia fiyatlarını ve enflasyon analizlerini aktardı.
Firma sahipleri ve profesyoneller için çalışanların 
verimliliğine odaklanmak gerektiğinin altını çizerek 
tavsiyeler veren Alkin: “Pahalı harcamalar yerine çalışanların 
işe geliş gidiş şartlarını ve çevre şartlarını iyileştirin, mutsuz 
insanların çalıştığı yerde verim olmaz bunu unutmayın. Şahsi 
masraflarınızı ya da işinizle alakası olmayan harcamalarınızı 
firmaya fatura etmeyin, harcamalarınızı önceliklendirin, eğer 
mevcut kapasiteyi tam olarak kullanamıyorsanız ilave 
kapasite için yatırıma kalkışmayın, borç-alacak ilişkilerinde 
uykunuzu kaçıracak adımlar atmayın, maliyetiniz döviz, 
geliriniz TL ise riskli davranmayın, tahsilat imkânlarınızı 
artırın, malın tedariği malın fiyatından daha önemli, 
mümkünse ihracatınızı cironuzun en az % 50'si düzeyine 
getirin” dedi.
Prof. Dr. Emre Alkin'e ÇTSO Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk 
Semizoğlu ve Meclis Başkanı Osman Okyay tarafından 
günün anısına verilen hediyenin ardından Meclis ve Yönetim 
Kurulu üyeleriyle toplu fotoğraf çekimiyle konferans sona 
erdi.

“KİŞİ BAŞI MİLLİ GELİR ÇANAKKALE'DE TÜRKİYE ORTALAMASININ 2 KAT ÜZERİNDE!”
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ÇOMÜ Rektörü Prof. Dr. Sedat Murat'ın destekleriyle Çocuk 
Eğitimi Uygulama ve Araştırma Merkezi bünyesinde 
yürütülen ÇOMÜ Çocuk Üniversitesi ile ilgili çalışmalar 
kapsamında Eğitim Fakültesinde bir toplantı yapıldı.
Toplantıda; Çocuk Eğitimi Uygulama ve Araştırma Merkezi 
Müdürü Dr. Öğr. Üyesi Merve Önol, Müdür Yardımcıları Dr. 
Öğr. Üyesi Mustafa Aydın Başar ve Öğr. Gör. Gülhan Apak 
tarafından ÇOMÜ Çocuk Üniversitesinin amacı, işlevi, 
yapılanması ve tanıtımı ile ilgili bir sunum gerçekleştirildi.
Çocuk üniversitesinin çocuklara, üniversite kampüslerinde 
yaparak, yaşayarak ve eğlenerek öğrenme ortamları 
sunduğunu ifade eden Dr. Öğr. Üyesi Merve Önol, öğretim 
elemanları tarafından yürütülen atölyelerde çocuk ve 
gençlerin ilgilerini bilime, bilimsel düşünceye ve sanata 
çekmenin amaçlandığını söyledi. Bu ortam içerisinde 
çocukların yetenekleri ve ilgileri doğrultusunda bilimsel ve 
eleştirel düşünme, yaratıcı olma, sorgulama, soru sorma, 
merak duyma, problem çözme gibi yaşam becerileri 
kazandırmaya yönelik çalışmalar yapıldığını vurgulayan 
Dr. Öğr. Üyesi Önol, ÇOMÜ Çocuk Üniversitesinde, 
üniversite öğretim elemanları tarafından yönetilecek 

atölyelerde 4-18 yaş aralığında, kazanımlara ve konulara 
göre hazırlanan etkinliğe uygun hedef kitlesinde olan tüm 
öğrencilerimizin katılım sağlayabileceğini belirtti.
Dr. Öğr. Üyesi Merve Önol, Çocuk Üniversitesinin ÇOMÜ'ye 
ve Çanakkale'ye sunacağı katkıları şu şekilde ifade etti
“Ülkemizin ve Çanakkalemizin geleceği olan 
çocuklarımızın erken yaşta bilim ve sanatın eğlenceli 
yönüyle tanışmalarına olanak sağlanacak. Böylelikle 
bilimin zor olduğu ve sanatın ulaşılmazlığı gibi ön yargılar 
aşılarak bilim ve sanatın bireyin gelişiminde önemli yerleri 
olduğunu keşfetmeleri için uygun ortamlar yaratılacak. 
ÇOMÜ Çocuk Üniversitesi kapsamında düzenlenecek 
atölyelerde, yaz-kış yapılacak bilim kamplarında 
üniversitemiz akademisyenlerinin bilgi birikimleri ve 
deneyimleri ile çocuklarımızın merak ve öğrenme istekleri 
bir araya gelecek. Böylelikle şehrimizin çocukları bu bilgi 
ve deneyimlerden doğrudan faydalanma fırsatı 
yakalayacaklar. Ayrıca ÇOMÜ Çocuk Üniversitesi 
kapsamında gerçekleştirilmesi planlanan veli farkındalık 
eğitimleri ile şehrimizde yaşayan bireylerin çağımızın 
güncel bilimsel araştırmaları, AR-GE çalışmaları ve 
gelişmeler konusunda bilgi sahibi olmaları sağlanacak. 
Aynı zamanda ÇOMÜ Çocuk Üniversitesi aracılığıyla 
Üniversitemizin eğitim alanındaki dış paydaşlarıyla olan 
ilişkilerini ve işbirliklerini sürdürmek ve güçlendirmek 
amaçlanmaktadır.
Toplantı, ÇOMÜ Rektörü Prof. Dr. Sedat Murat, Eğitim 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Salih Zeki Genç, Eğitim Fakültesi 
Dekan Yardımcısı Doç. Dr. Adil Çoruk, Eğitim Yönetimi 
Anabilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Nejat İra ve Eğitim 
Uzmanları Vildan Sarp ve Gülşah Çidem'in ÇOMÜ Çocuk 
Üniversitesi ile ilgili çalışmalara katkı sağlayan görüş ve 
önerileri ile sona erdi.

ÇOMÜ Çocuk Üniversitesi Kuruluyor
ÇOMÜ'de 3 lisans 
programı daha 
akredite oldu

Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi Eğitim 
Fakültesi bünyesinde 
öğretim faaliyeti gösteren 
İlköğretim Matematik 
Öğretmenliği, Fen Bilgisi 
Öğretmenliği ve Kimya 
Öğretmenliği Lisans 
Programları iki yıl süreyle 
akredite edildi.

2022-2023 değerlendirme döneminde akreditasyon 
başvurusunda bulunan programlar, Yükseköğretim 
Kalite Kurulunca (YÖKAK) yetkilendirilen 
Öğretmenlik Eğitim Programları Değerlendirme ve 
Akreditasyon Derneği (EPDAD) tarafından yapılan 
inceleme ve değerlendirmeleri başarıyla 
tamamlayarak faaliyetlerinin kalite standartlarına 
uygun olduğunu kanıtladı.
İlgili programların akreditasyon almasıyla birlikte 
ÇOMÜ Eğitim Fakültesi, 8 program akreditasyonu ile 
üniversitemizin en çok program akreditasyonu alan 
akademik birimi oldu. Üniversitemiz genelinde 
akreditasyon alan program sayısı ise 14'e yükseldi.

Çanakkale'de 
petrol aranacak
Bugün Resmi Gazete'de yayımlanan karara göre; 
Türkiye Petrolleri Anonim Ortaklığı'na (TPAO) 
Çanakkale il sınırları içerisinde petrol arama 
çalışması yapacak.
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı'na bağlı Maden ve 
Petrol İşleri Genel Müdürlüğü'nün Çanakkale 
bölgesinde petrol arama izni ile ilgili karar Resmi 
Gazete'de yayımlandı. Bu kararla TPAO'ya 5 yıl 
süreyle petrol arama izni verildi. Karar çerçevesinde 
42 bin 593 hektarlık saha içinde arama yapılacak. 
Arama çalışmalarının ne zaman gerçekleşeceği ve 
hangi noktalarda arama yapılacağı ile ilgili bilgi 
verilmedi.

“Çanakkale İş Dünyamızı Ve Hayırsever 
Vatandaşlarımızı Bu Seferberliğe Davet Ediyoruz” 
Türk İş Dünyası Konut Seferberliği Lansmanı, TOBB 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, TOBB Yönetim Kurulu 
Üyeleri ve TOBB Türkiye Sektör Meclis Başkanları ile 365 
Oda/Borsa Yönetim Kurulu Başkanının katılımlarıyla  
online olarak gerçekleştirildi.
Çanakkale Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 
Abdullah Deniz'in de katılım yaptığı toplantıda Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu, 1 milyar lira katkıda bulunarak deprem 
bölgesi için konut seferberliği başlattıklarını duyurdu.
Hisarcıklıoğlu, İş Dünyası Konut Seferberliği kampanyasını 
hayata geçirmeyi kararlaştırdıklarını belirtirken, “Bu 
kapsamda, depremzedeler için kalıcı konutlar inşa 
edeceğiz. TOBB ve iştiraklerimizde, zorunlu olanlar dışında, 
tüm harcama ve yatırımlarımızı durdurduk veya erteledik. 
Tüm kaynaklarımızı bu hayırlı işe seferber ediyoruz. 1 
milyar lira nakdi katkı vererek, kampanyayı başlatıyoruz” 
dedi.
Lansmanla ilgili değerlendirmede bulunan Çanakkale 
Ticaret Borsası Başkanı Abdullah Deniz; Yardımlaşma ayı 
olan ramazanı, deprem bölgesindeki vatandaşlarımızın 
yükünü hafifletmek için vesile haline getirmek 

istediklerini belirterek, bölgenin toparlanması için 
öncelikle kalıcı ve sağlam konutlara ihtiyaç olduğuna 
dikkati çekerek, “Bundan dolayı da, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliğimiz tarafından ülke çapında, iş dünyamızın 
ve hayırseverlerin desteğini almak üzere, 'İş Dünyası Konut 
Seferberliği' kampanyasını hep birlikte hayata geçiriyoruz. 
Buradan Çanakkale iş dünyamızı ve hayırsever 
vatandaşlarımızı bu seferberliğe davet ediyoruz. 
Kampanya sloganımızda da ifade ettiğimiz gibi, gelin hep 
birlikte 'El Verin Ev Yapalım.' Vereceğiniz destekle, 
depremzedelerin yarınlarına umut olalım.”

1. Sınıf Atık Getirme Merkezi faaliyete başladı

Çanakkale Belediyesi, Sıfır Atık Yönetmeliği kapsamında 
tüm kriterleri yerine getirerek Sıfır Atık Genel Belgesi 
almaya hak kazandı. Bu kapsamda kurulan 1. Sınıf Atık 
Getirme Merkezi de faaliyete başladı.
Sıfır Atık Yönetmeliği kriterlerden biri olan 1. Sınıf Atık 
Getirme Merkezi, Çanakkale Belediyesi Teknik Hizmetler 
Kampüsü içerisinde belirlenen alana yapılmasının ardından 
tüm kriterleri yerine getiren Çanakkale Belediyesine Sıfır 

Atık Genel Belgesi verildi.  
1. Sınıf Atık Getirme Merkezi için Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği İl Müdürlüğünden onay alınmış ve 2022 yılından 
itibaren de Çanakkale Katı Atık Yönetim Birliği (ÇAKAB) 
bünyesinde Tam Ölçekli Entegre Katı Atık Yönetimi (EKAY) 
Projesi doğrultusunda işletimi sağlanmaktadır.
1. Sınıf Atık Getirme Merkezi, bünyesinde 13 atık kodunu 
bulunduran, kent genelinde yaşayan vatandaşlarımızın atık 
günlerine uyamama durumlarında bu atıklarını ücretsiz 
olarak getirebildikleri bir merkezdir. Ambalaj atıkları, Atık 
Elektrikli ve Elektronik Eşyalar, Bitkisel Atık Yağlar, Atık 

Piller, Atık İlaçlar, Tekstil Atıkları, Ömrünü Tamamlamış 
Lastikler, İri hacimli atıkları vatandaşlarımız bu alana mesai 
saatleri içerisinde getirebilecektir. Merkezde toplanan 
atıkların, EKAY projesi kapsamında geri dönüşümü ve geri 
kazanımı sağlanarak, lisanslı firmalar aracılığıyla bertaraf 
edilmek üzere lisanslı tesislere gönderilecektir.
Kentlilerimizden beklentimiz, atık toplama programlarına 
uyamadıkları zaman bu 13 farklı atığı  haftanın her günü 
mesai saatleri içinde bu alana getirmeleridir. Daha 
yaşanabilir ve sürdürülebilir bir çevre için Geri Dönüşüm 
yolculuğuna sizde katılın.


